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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Zero Waste - vodilo v družbo, kjer 
se nič ne zavrže

Evropska unija si je s svežnjem politik in ukre-
pov zadala cilj, da bo do leta 2020 postala pa-
metno, trajnostno in vključujoče gospodarstvo. 
Omenjene ukrepe usmerja vizija, ki govori, da le-
ta 2050 živimo dobro, ob upoštevanju okoljskih 
omejitev našega planeta. Naša blaginja in zdra-
vo okolje izhajata iz inovativnega, krožnega go-
spodarstva, kjer se nič ne zavrže in kjer se na-
ravni viri upravljajo na način, ki krepi odpornost 
družbe. 

Na področju odpadkov se je EU zavezala, da 
bo varovala okolje in zdravje ljudi s prepreče-
vanjem oziroma zmanjšanjem škodljivih učin-
kov nastajanja odpadkov in ravnanja z njimi. Iz-
hajajoč iz navedenega je hierarhija ravnanja z 
odpadki naslednja: preprečevanje nastajanja, 
priprava za ponovno uporabo, recikliranje in 
druge vrste predelave ter odstranjevanje.

Zero Waste je etičen vizionarski cilj, ki vodi 
družbo v spremembo življenjskega sloga in na-
vad ter k posnemanju trajnostnih naravnih ci-
klov, kjer so vsi odpadni materiali surovina za 
nekoga drugega. Zero Waste Europe kot krovna 
organizacija povezuje lokalne Zero Waste sku-
pine in občine iz 20 držav članic EU. Cilji Zero 
Waste mreže presegajo recikliranje in so usmer-
jeni v preprečevanje nastajanja odpadkov in za-
piranje snovnih krogov.

Društvo Ekologi brez meja je konec januarja 
2014 postalo član mreže Zero Waste Europe in s 
tem nacionalna organizacija za Slovenijo. Zero 

Waste Slovenija vodi nacionalno mrežo občin, 
potrjuje in spremlja napredek v okviru njihove 
Zero Waste zaveze in promovira Zero Waste na 
nacionalnem nivoju ter vzpostavlja platformo za 
sodelovanje in povezovanje s podjetji in politiko.

Zanimanje za vključitev v mrežo Zero Waste v 
slovenskih občinah postopoma narašča. Trenu-
tno so že na poti do Zero Waste občine Bled, Bo-
rovnica, Gorje, Log-Dragomer, Vrhnika in Mestna 
občina Ljubljana. V naši dolini se za zdaj nobena 
od občin ni odločila za ta korak, je pa ob tem tre-
ba poudariti, da je vključitev realno uresničljiva le 
v tesnem sodelovanju z izvajalcem javne službe 
ravnanja s komunalnimi odpadki.

In zakaj bi bilo sploh smiselno, da se zgornje-
savinjske občine vključijo v Zero Waste mrežo? 
Iz preprostega razloga, ker smo v razvojne doku-
mente zapisali, da bomo spodbujali trajnostno 
naravnano oziroma zeleno gospodarstvo, kar po-
meni učinkovito rabo virov, manjšo porabo ener-
gije in manj vplivov na okolje. Če se na področju 
turizma pozicioniramo kot zelena destinacija, kar 
naj bi bila naša konkurenčna prednost, potem je 
treba naše okolje, naše naravne danosti ohranjati 
in zanje skrbeti po najboljših močeh.

(JM)

(ST)



Savinjske novice št. 22, 3. junij 20164

Tema tedna

VOZNI REDI V ALPAH

Avtobusna proga v Logarsko dolino na voljo tudi 
letošnje poletje

Lansko poletje je Izletnikov kombi preko vikendov nudil tudi prevoze koles 
do Logarske doline. (Foto: IS)

Glavni namen izdaje knjižice 
Vozni redi v Alpah je seznanitev 
ljudi z uporabo javnih prevozov, 
ki omogočajo bolj ekološki način 
prevoza do želene turistične de-
stinacije. Avtorji projekta se zave-
dajo, da bodo učinki vidni šele po 
daljšem časovnem obdobju, a je z 
leti opažen interes po podaljšanju 
veljavnosti voznega reda na dolo-
čenih območjih.

Že osmo leto zapored je v okviru 
dneva Alpske konvencije izšla zlo-
ženka voznih redov v Alpah, ki jo 
skupaj s partnerji pripravlja Cipra 
Slovenija, društvo za varstvo Alp. 
Želja avtorjev je spodbujanje ljudi 
k uporabi javnega potniškega pro-
meta, ki prispeva k čistejšemu oko-
lju, saj so gorska območja ena naj- 
občutljivejših na podnebne spre-
membe. 

Knjižica, ki je izšla v slovenskem 
in angleškem jeziku, ponuja pre-
gled 48 linij avtobusov, vlakov, žič-
nic, taksi prevozov in turističnih la-
dij ter izposoje koles po slovenskih 
Alpah in čez mejo. Med drugimi 
vsebuje linijo Celje-Logarska doli-
na, ki bo v poletnih mesecih poleg 
delavnikov potekala ob vikendih in 
praznikih. 

Turistična linija iz Celja do Logar-
ske doline se bo pričela izvajati s 1. 
junijem in bo trajala vse do konca 
septembra. Izletnik Celje bo ob vi-

kendih in praznikih turistom pre-
voz ponujal dvakrat dnevno. Iz Ce-
lja bodo avtobusi odšli ob sedmih 
zjutraj in enih popoldan, iz Logar-

ske doline nazaj pa se vračali ob 
desetih dopoldan in šestih zvečer. 
Poleg turistične linije bodo uporab-
nikom v času poletja na voljo stal-
ne linije iz Celje do Mozirja in nato 
naprej v ostale zgornjesavinjske 
občine.

Primož Vajdl

PROGRAM ZERO WASTE ALI DRUŽBA BREZ ODPADKOV

V naši dolini in v večini slovenskih občin še 
ni bilo izraženega interesa za priključitev 

V zadnjih letih smo v Sloveniji na področju ločenega zbira-
nja in recikliranja komunalnih odpadkov naredili velik korak. 
Vzpostavljen sistem predstavlja dobro osnovo in z relativno 
preprostimi izboljšavami ga lahko še nadgradimo in tako posta-
nemo primer dobre prakse, kako na nacionalnem nivoju postati 
Zero Waste družba oziroma družba brez odpadkov.

GIBANJE, KI PREMIKA DRUŽBENE 
PROCESE

Med občinami Zgornje Savinj-
ske doline zaenkrat še ni bilo iz-
raženega formalnega interesa za 
pridružitev v mrežo. V program je 
vključenih le šest slovenskih občin, 
med njimi tudi Ljubljana, ki je s tem 
postala prva evropska prestolni-
ca na poti k družbi brez odpadkov. 
Vsaj pet občin pa je trenutno v fazi 
sprejemanja zavez. 

Program Zero Waste je giba-
nje, ki premika družbene proce-
se k preprečevanju ali zmanjševa-
nju nastajanja odpadkov pri izvo-
ru, preprečevanju njihovega odla-
ganja in sežiganja. Celotna strate-
gija temelji na tako imenovanem 

sistemu 3P: preprečevanje, ponov-
na uporaba in predelava. Je pro-
gram z neomejenim rokom traja-
nja in prepoznan širom po svetu.

V Sloveniji je Društvo Ekolo-
gi brez meja konec januarja 2014 
postalo član Zero Waste Europe in 
bilo imenovano za nacionalnega 
organizatorja in koordinatorja pro-
grama. Društvo vodi nacionalno 
mrežo občin in potrjuje ter sprem-
lja napredek v okviru njihove Zero 
Waste zaveze ali načrta. 

Na nacionalnem nivoju promo-
vira ter vzpostavlja platformo za 
sodelovanje in povezovanje med 
občinami, podjetji in politiko. Ekolo-
gi brez meja so torej nacionalni ko-
ordinator in strokovni organ, ki po-

maga pri celotni vpeljavi koncep-
ta, povezani so s celotno mrežo po 
Evropi in tako prenašalec idej ter 
dobrih praks.

POBUDA ZA VKLJUČITEV V 
PROGRAM MORA PRITI S STRANI 

OBČINE
Spodbudno je, da je zanimanje 

za posvete in okrogle mize na to 
temo na splošno v Sloveniji v po-
rastu, kakor tudi interes za priključi-
tev v mrežo. Žal ga v naši dolini, po 
besedah Urše Zgojznik, predsedni-
ce društva Ekologi brez meja, še ni 
zaznati. Pomembno pri celotnem 
konceptu je, da niso zgolj formal-

no vključene le občine in komunal-
ne službe, ampak je potrebno in-
tenzivno vključevati vse ciljne sku-
pine, saj le tako lahko koncept za-
živi in je prepoznan z vsemi svojimi 
prednostmi. 

Informacije o programu zainte-
resirani lahko pridobijo preko zdru-
ženj lokalnih skupnosti, Zbornice 
komunalnih gospodarstev in medi-
jev. Društvo Ekologi brez meja vabi 
na predstavitve, posvete in okrogle 
mize, kjer skupaj z vsemi akterji, 
ki delujejo na področju ravnanja z 
odpadki, iščejo rešitve in podajajo 
smernice za ravnanje v lokalnem 
okolju na primerih doma in v tujini. 

SLOVENIJA BREZ ODPADKOV NI UTOPIJA
V zadnjih nekaj letih smo v Sloveniji delež ločeno zbranih odpadkov 

iz 24 zvišali na 40 odstotkov, v najboljših občinah do skoraj 80. Neka-
tere lokalne skupnosti v Evropi reciklirajo in kompostirajo preko 90 
odstotkov odpadkov, kar je že zelo blizu ničelne stopnje. Takšna priza-
devanja postajajo del razvojnih dokumentov in strategij Evropske uni-
je, ki govori o učinkoviti rabi virov, krožnem gospodarstvu in družbi po-
polnega recikliranja. 
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Tema tedna, Aktualno

Način dela ni usmerjen v promocijo in iskanje 
novih članov za vsako ceno, ker program deluje 
in prinaša prednosti le, če zraste iniciativa, pot-
reba ali želja za vključitev na strani lokalne skup-
nosti. Te morajo najprej izraziti voljo za pripra-
vo analize stanja, Zero Waste načrta in pripra-
vo ukrepov. 

PRIHRANKI PRI ODLAGANJU ODPADKOV IN 
PRILOŽNOSTI ZA NOVA DELOVNA MESTA 

Usmeritev med drugim prinaša priložnosti 
na področju novih delovnih mest in učinkovite-

ga ravnanja z viri. Koncept spodbuja družbo v 
spremembo življenjskega stila in navad ter k po-
snemanju trajnostnih naravnih ciklov, kjer so vsi 
odpadni materiali surovina za nekoga drugega.

Strategija povezuje delovanje lokalnih skup-
nosti (ponovna uporaba, recikliranje, kompo-
stiranje in zbiranje nevarnih snovi) in delova-
nje proizvajalcev (opuščanje uporabe nevarnih 
snovi in preoblikovanje embalaže in izdelkov ta-
ko, da ustrezajo zahtevam trajnostnega razvoja 
družbe in trajnostne proizvodnje). 

Ne vključuje le etičnih načel, temveč temelji 

na trdnih ekonomskih principih tako za lokalne 
skupnosti kot za podjetja. Ustvarja dodatna de-
lovna mesta in nove oblike podjetništva, podje-
tjem pa ponuja povečanje njihove učinkovitosti, 
zmanjšuje uporabo dragih materialov iz narav-
nih virov in znižuje stroške odstranjevanja od-
padkov.

Stroške programa nosi lokalna skupnost 
sama, a so ti zanemarljivi v primerjavi s pri-
hranki, ki jih vpeljava koncepta na daljši rok 
prinaša. 

Barbara Rozoničnik

PROJEKT LIFE 

Zbiralnike za e-odpadke in odpadne baterije 
postavili tudi v petih občinah naše doline

V petih občinah Zgornje Savinjske doline so že nameščeni shranjevalniki za odpadno električno in 
elektronsko opremo. Vanje ne sodijo sijalke, TV aparati in monitorji. (Foto: Jože Miklavc) 

Predstavitve nove pridobitve za okolje so se udeležili številni predstavniki lokalnih skupnosti iz SAŠA 
regije. (Foto: Jože Miklavc)

Družba ZEOS je v sklopu LIFE projekta »Gos-
podarjenje z e-odpadki« na območju SAŠA regi-
je pričela s postavljanjem prvih 36 uličnih zbiral-
nikov za zbiranje e-odpadkov in odpadnih bate-
rij (od skupaj štiristo v Sloveniji). Skupaj s pod-
jetjem PUP-Saubermacher jih je s podpisom li-
stine 27. maja predala v uporabo občinam Ve-
lenje, Šoštanj, Šmartno ob Paki, Nazarje, Gornji 
Grad, Ljubno, Luče in Solčava. 

Srečanja v Velenju so se udeležili županja in 
župani sedmih od osmih občin SAŠA regije, v 
katerih so sedaj že postavljeni ulični zbiralniki. 
S podpisom posebne listine o pristopu in s sim-
bolično oddajo svojih e-odpadkov so pospre-
mili pričetek namestitve zabojnikov na ekolo-
ške otoke. Organizatorji projekta so napoveda-
li dogodke ozaveščanja ljudi v lokalnem okolju 
in predstavili načrt postavitve zbiralnikov po dru-
gih občinah države ter ostale aktivnosti.

POSTAVILI BODO PREKO 400 ULIČNIH 
ZBIRALNIKOV

Direktor družbe ZEOS mag. Emil Šehić je pou-
daril, da je to že drugi LIFE projekt, ki ga izvajajo 
v družbi, in da si v naslednji petih letih njegove-

vzporedno izvajali postavitev 45 zelenih kotov v 
večje trgovske centre, na podeželju bomo izva-
jali mobilna zbiranja, v načrtu imamo tudi akci-
jo zbiranja odpadnih baterij,« je povedal Šehić.

PRILOŽNOST ŠE ZA OBČINI MOZIRJE IN 
REČICA OB SAVINJI

Družba ZEOS je dogodek zaključila z pozivom 
»E-ciklirajmo skupaj« in povabilom k spremljanju 
nadaljnjih aktivnosti na projektu in skrbnem lo-
čevanjem e-odpadkov ter odpadnih baterij pre-
ko nastajajoče infrastrukturne mreže. Možen bo 
tudi kasnejši pristop tistim okoljem, ki se za zdaj 
za to še niso odločili. To bo priložnost še za obči-
ni Mozirje in Rečica ob Savinji.

Jože Miklavc

ga trajanja želijo predvsem spremeniti navade 
potrošnikov pri ravnanju z e-odpadki z na novo 
vzpostavljeno mrežo zbiranja. 

»Ulični zbiralniki kot ena izmed glavnih aktiv-
nosti projekta se bodo v roku enega leta pos-
topoma postavljali v vsa lokalna okolja države, 
postavili jih bomo preko 400. Poleg tega bomo 

Lokacije zbiralnikov:
Gornji Grad: ob tekstilku za občinsko 

zgradbo, Nazarje: ob zbiralnici ob gradu 
Vrbovec, Lačja vas: pri eko otoku (PGD Go-
rica), Šmartno ob Dreti: pri eko otoku (PGD 
Šmartno ob Dreti), Luče: ob zbiralnici ob 
občini (zraven tekstilka), Ljubno: zbiralnica 
Ljubno, Foršt, Solčava: zbiralnica Medica.
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Gospodarstvo, Iz občin

INOVACIJE 2016 V SAŠA REGIJI NA VISOKEM KAKOVOSTNEM NIVOJU

V BSH Hišnih aparatih Nazarje zlata žetev 
inovativnosti

Savinjsko-šaleška gospodarska zbornica 
(SŠGZ) je že 17. zapored podelila priznanja naj-
boljšim inovacijskim predlogom, ki so bili prija-
vljeni na razpis na območju SAŠA regije. V četr-
tek, 26. maja, so v Velenju podelili štiri zlata, se-
dem srebrnih in dve bronasti priznanji. Med nji-
mi so se tudi tokrat izkazali strokovnjaki iz pod-
jetij BSH Hišni aparati Nazarje, Gorenje in Pod-
križnik. 

Tri najbolje ocenjene inovacije so napredovale 
na nacionalno ocenjevanje v organizaciji Gospo-
darske zbornice Slovenije (GZS). Ocenjenih je bilo 
trinajst inovacij, pri katerih je sodelovalo skupno 
123 inovatorjev. Po mnenju ocenjevalne komisi-
je so tudi letošnje inovacije zelo kakovostne in do-
kazujejo visok nivo inovacijske dejavnosti v regiji.

INOVACIJSKA DEJAVNOST POKAZATELJ 
RAZVITOSTI IN USPEŠNOSTI DRUŽB 

Predsednica SŠGZ dr. Cvetka Tinauer verja-
me, da je inventivnost pogoj za uspešen razvoj 
in prodor na zahtevne trge. Posledica tako ak-
tivnega pristopa in vztrajnosti tako SŠGZ kot tu-
di krovne organizacije GZS pa je uspeh inovativ-
no naravnanih družb, podjetij, zavodov in osta-
lih produkcijskih dejavnikov. Uspešnim inovator-
jem, ekipam ter prejemnikom priznanj je čestita-
la za dosežke v lanskem ocenjevalnem obdob-
ju. K temu se je pridružil tudi podpredsednik UO 
GZS za področje malega gospodarstva in podje-
tništva Igor Zorko. 

Najvišje ocenjene inovacije, ki so se uvrsti-
le na nacionalno ocenjevanje, so po mnenju 
žirantov kompaktni kuhinjski aparat MultiTa-
lent 3 (BSH), pralni stroj Panasonic AutoCa-
re (Gorenje) in popolnoma avtomatski kavni 
aparat EQ.9 (BSH). Še tretjo zlato priznanje 
so prav tako namenili družbi BSH za aparat 
za tople napitke Tassimo Caddy. 

Družba Podkrižnik z Ljubnega ob Savinji je 
kot inovacijo predlagala tehnično rešitev ak-
tuatorje (pretvornike) za prezračevalne sis-
teme (v smislu večje zanesljivosti in funkci-
onalnosti požarne varnosti) ter za svoj pred-
log prejela srebrno priznanje. 

OKROGLA MIZA O INOVATIVNOSTI PIKA NA I 
PRAZNIČNEMU DOGAJANJU

V sklopu slovesnosti ob podelitvi priznanj naj-
boljšim inovatorjem je potekala tudi okrogla mi-
za z naslovom Ali za inovativnost potrebujemo 
posebno inovacijsko klimo? Vodil jo je mladi 
spodbujevalec inovativnih pristopov Matija Go-
ljar. Sodelovali so predstavniki podjetij BSH Na-
zarje, Gorenje, Premogovnik Velenje in Cvetka Ti-
nauer v vlogi uspešne podjetnice in predsedni-
ce SŠGZ. 

Med predlogi za spodbujanje inovativnosti so 
med drugim omenili dopuščanje inovativnosti v 
izobraževalnih organizacijah, spodbujanje zapo-
slenih za izpostavljanje z inovativnimi predlogi v 
gospodarskih in negospodarskih organizacijah, 
dopuščanje napak pri iskanju novih, še neprever-

jenih rešitev in odgovornost vodstev posameznih 
organizacij za vzpostavitev takšne organizacij-
ske klime, ki je navznoter in navzven naklonjena 
inovativnemu razmišljanju ter delovanju. 

Prireditev sta duhovito uokvirila doc. dr. Uroš 
Kuzman in Aleš Novak. Tako je imela poleg 
prazničnega obeležja veliko dozo satire, življenj-
ske modrosti in želene sproščenosti. 

Video si lahko ogledate na www.savinjske.
com.

Jože Miklavc

NAZARJE, ŠMARTNO OB DRETI, PRIHOVA

Letos končno do parkirišč, krožišča, obnov nekaterih 
cest, osvetlitve mostu 

Inovatorji podjetja BSH Hišni aparati Nazarje so prejeli kar tri zlata priznanja. (Foto: Jože Miklavc)

V občini Nazarje bo to poletje po-
tekala živahna investicijska dejav-
nost. Poleg drugega bloka iz kom-
pleksa Center Nazarje, ki ga bo gra-
dilo podjetje Gradiatim, bo država v 
kratkem začela z izvedbo krožišča 
na regionalni cesti skozi kraj. Tudi 
Občina Nazarje sama bo prispeva-
la kar nekaj denarja za različne in-
vesticije na občinski infrastrukturi.

KROŽIŠČE ZA BOLJŠO 
PRETOČNOST PROMETA

Družba za investicije bo po 
večletnem čakanju, ko za investi-
cijo ni bilo denarja, pričela z izved-
bo projekta krožišča na stičišču Za-
drečke, Savinjske in Lesarske ces-
te. Izbran je že izvajalec del, to je 
celjsko podjetje VOC. Trenutno se 
pripravlja varnostni načrt in ela-

borat o tem, kako bo potekal pro-
met med samim izvajanjem grad-
benih del. 

OBČINA BO PRISPEVALA SKORAJ 
POLOVICO DENARJA

Občina Nazarje bo pri omenjeni 
investiciji udeležena z okoli 40 od-
stotki. Njen del v projektu bo, poleg 
odkupa zemljišč, prestavitev oziro-

ma polaganje komunalnih vodov, 
izgradnja pločnika, ureditev kole-
sarske steze, izgradnja parkirišč v 
bližini krožišča oziroma Mercator-
ja in delno javne razsvetljave. Zah-
tevani deleži sofinanciranja so za 
različne sklope omenjenih del raz-
lični. Na občini ocenjujejo, da bo-
do za izvedbo te investicije porabili 
okoli 240.000 evrov.
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PARKIRIŠČI V NAZARJAH IN V 
ŠMARTNEM OB DRETI

Na prostoru med Bohačevim to-
plarjem in novima blokoma oziro-
ma pošto je občina uredila lastni-
ška razmerja, da bo lahko s tam-
kajšnjim parkiriščem zadostila po-
trebam tistih, ki z vozili prihajajo v 
center. Investicijo so prijavili na dr-

žavni razpis za sofinanciranje inve-
sticij občin. Del tega projekta je do-
končanje parkirišča v Šmartnem 
ob Dreti. Na javni razpis za izbor iz-
vajalca del za omenjeno investici-
jo se je prijavilo več ponudnikov, po 
pogajanjih je bil izbran najugodnej-
ši med njimi, to je VOC Celje. 

Najprej bo prišlo na vrsto par-
kirišče v Šmartnem ob Dreti, ki so 
ga delno uredili v lanskem letu. V 
drugi fazi bodo tam položili travne 
plošče, namestili robnike in delno 
izvedli odvodnjavanje, ki je bilo v 
glavnem izpeljano že v sklopu lan-
skih delih. Voznikom bo na voljo 19 
parkirnih mest. Vrednost del znaša 
okrog 15.000 evrov z DDV.

DOBROTE SLOVENSKIH KMETIJ

Trije kipci kakovosti za 
zgornjesavinjske kmetije

Na Ptuju sta prejšnji konec te-
dna potekala 27. državna raz-
stava in ocenjevanje izdelkov 
slovenskih kmetij s tostran in 
onstran državne meje. Z doga-
janjem prireditelji skrbijo za pre-
gled ter za stalno višanje kako-
vosti pridelkov in izdelkov lokal-
nega izvora z našega podeželja. 

Tokratna pozornost je veljala 
Koroški in Savinjski regiji. Naslov-
nico biltena, ki so ga izdali ob tej 
priložnosti, krasita fotografiji su-

hega želodca in hmelja. 
Številni razstavljavci iz Zgornje 

Savinjske doline so se vrnili domov 
s številnimi priznanji, med drugim 
s tremi kipci kakovosti. Kipec kako-
vosti dobi izdelovalec, ki tri leta za-
povrstjo za izdelek iste vrste prej-
me zlato odličje. 

Več o dosežkih naših predstav-
nikov na Dobrotah slovenskih 
kmetij v prihodnji številki Savinj-
skih novic.

Marija Lebar

PARK IN PARKIRIŠČE
Za parkirni plato med Bohačem 

in pošto bodo položili travne ploš-
če in uredili odvod meteorne vode. 
Označili bodo parkirna mesta, ki jih 
bo 28, med drugim tudi mesto na-
menjeno parkiranju vozil invalidnih 
oseb. V sklopu teh del bodo izvedli 
še zeleno zasaditev. 

Kasneje je predvidena namesti-
tev urbane opreme – klopi in cvet-
ličnih korit. Načrtovano je še otro-
ško igrišče, vendar ne prej, dokler 
se ne bo zaključila gradnja bloka 
in odstranitev gradbišča v neposre-
dni bližini. Projekt bo skupaj z dav-
kom vred stal okoli 100.000 evrov. 

Občina je nedavno že izvedla 
delno zasaditev ob parkirišču pri 
blokih na Zadrečki cesti 9 in 11. Na 
tem območju so posadili več ja-
ponskih češenj.

OSVETLITEV MOSTU ČEZ SAVINJO 
IN PREHOD ZA PEŠCE

Občina si že nekaj časa priza-
deva na mostu pri samem vho-

du v kraj namestiti svetilke javne 
razsvetljave in urediti prehod za 
pešce. Izvedba se je nekoliko zav-
lekla zaradi pridobivanja potrebne 
dokumentacije. Sedaj se pričaku-
je, da bodo soglasje za začetek del 
dobili v juniju. 

Za osvetlitev je občinski svet po-
trdil varianto napajanja z alterna-
tivnimi viri energije. Svetilke bodo 
tako delovale na vetrno in sonč-
no energijo. Ob tem bodo napravi-
li na mostu nujno potreben prehod 
za pešce.

Uredili bodo tudi parkirišča med Bohačevim toplarjem in novima blokoma 
oziroma pošto ter naredili nova na zelenici pri trgovini Mercator. 

(Foto: Igor Solar)

Najprej bo prišlo na vrsto parkirišče v Šmartnem ob Dreti, ki so ga delno 
uredili v lanskem letu. (Foto: Barbara Rozoničnik)

Na stičišču Zadrečke, Savinjske in Lesarske ceste bo celjsko podjetje VOC 
v kratkem začelo z izgradnjo krožišča. (Foto: Igor Solar)

NA VRSTI TUDI OBČINSKE 
CESTE

Za letos na občini načrtujejo še 
ureditev in asfaltno preplastitev 
dveh odsekov občinskih cest, za 
katere trenutno zbirajo ponudbe iz-
vajalcev. Gre za del makadamske 
ceste skozi Prihovo, kjer bodo polo-
žili asfaltno prevleko v dolžini 370 
metrov. Druga prenova bo poteka-
la v Šmartnem ob Dreti. Na cesti 
proti vodohranu bodo asfaltirali del 
v dolžini 440 metrov.

Marija Lebar
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NAPREDNA TEHNOLOGIJA ZA VEČ ZDRAVJA IN LAŽJE GOSPODINJENJE

Predstavljene novosti Boscha in Siemensa v Ljubljani

Kuharski mojstri Luka, Pižama in Jani so 
poširali jajce na Boschevi kuhalni plošči, ki jim 
je s pravo temperaturo pomagala do odličnega 

rezultata. (Foto: Slavica Tesovnik)

V poslovnih prostorih podjetja BSH Hi-
šni aparati Nazarje, v Ljubljani, so prejšnji te-
den predstavili novosti Bosch in Simens 2016. 
Predstavitev enega vodilnih podjetij pri nas in 
v svetu je potekala v izvedbi Boštjana Goren-
ca – Pižame in Janija Jugoviča iz kuharskega 
dua Tejani. Skupaj z ekipo podjetja BSH Hišni 
aparati Nazarje sta podala pestrost informacij 
in kuharskih specialitet. 

Ob Maji Šketa, ki je kot odgovorna za stike z 
javnostjo poskrbela za podobo dogodka, je obi-
skovalcem o napredku v podjetju spregovoril di-
rektor podjetja Wolfram von Ohain. V letošnjem 
letu so novosti vidne v inovativni tehnologiji hla-
dilnikov, kuhalnih plošč in pralnih strojev. 

Bosch je s sistemi svežine VitaFresh v no-
vih hladilnikih uporabnikom ponudil trikrat bolj-
še ohranjanje svežine in vitaminov, več prosto-
ra zaradi zmogljivosti izolacije, popolno prilaga-
janje ob steno ali pohištvo ter notranjost z dob-
ro osvetlitvijo. 

Nova generacija kuhalnih plošč Bosch je iz-
delana s senzorjem kuhanja PerfectCook in s 
senzorjem praženja PerfectFry. Hrana se ob sis-
temu ne more razkuhati, prežgati, niti prekipeti. 
Samodejna kontrola temperature bo poskrbela 
tudi za praženje zrezkov. 

Najnovejši pralni stroji pri Boschu nudijo higi-
ensko čista oblačila tudi brez delovanja vode in 
kemikalij s programom ActiveOxygen. Torej sve-
žina nepralnega oblačila v 45 minutah. 

Pri Siemensu so poskrbeli za nadzor s šte-
vilnimi senzorji, kar omogoča idealne pogoje 
hlajenja in dolgotrajno svežino živil s tehnolo-
gijo iSonaric ter hiperFresh. Po zaslugi tehnolo-
gije flexinductionPlus kuhalna plošča Siemens 
ve za velikost posode in poskrbi za enakomerno 
segrevanje. Siemens sensoFresh z uporabo ak-

tivnega kisika predstavlja najnovejšo revolucio-
narno odkritje pri negi perila, saj odpravi skoraj 
vsako vrsto umazanije.

Obiskovalci predstavitve so izvedeli veliko 
uporabnih informacij. Med drugimi o predozira-
nju pralnih sredstev, saj slednje pomnoži izpira-
nje perila tudi do šestkrat, s tem se poraba vo-
de zelo poveča. 

Degustacija hrane kuharskega mojstra Jani-
ja (iz Gostilne na televiziji) je bila sprejeta z nav-
dušenjem gostov, poširanje jajca, ki je bilo v iz-
vedbi Pižame, pa je pripomoglo k prepričljivosti 
kuhalne plošče Bosch. Podjetje BSH se je odlo-
čilo, da z vsakim nakupom njihovega hladilnika 
podari pet evrov za otroke v stiski. Do 31. avgu-
sta letos bodo podpirali projekt podari malico.

Slavica Tesovnik

Predstavnica za stike z javnostjo Maja Šketa in direktor podjetja BSH Hišni aparati Nazarje Wolfram 
von Ohain (od leve) med publiko po ogledu predstavitvenega filma (Foto: Slavica Tesovnik)

ZAVOD RUJ NAZARJE

Na dnevu odprtih vrat obiskovalcem predstavili 
svoje programe

Zavod Ruj Nazarje je sredi maja v okviru te-
dna vseživljenjskega učenja pripravil dan odpr-
tih vrat, namenjen strokovni in drugi zainteresi-
rani javnosti ter potencialnim uporabnikom sto-
ritev, brezposelnim in drugim iskalcem zaposli-
tve, dijakom in študentom, invalidom in drugim. 
Obiskovalcem so predstavili svoje programe in 
dejavnosti, ki se navezujejo na socialno vključe-
nost ter zaposlitveno in poklicno rehabilitacijo. 
Poleg tega so poskrbeli za voden ogled zavoda. 
Trenutno zaposlujejo 16 oseb.

KAJ NUDI PROGRAM SOCIALNE 
VKLJUČENOSTI?

Program socialne vključenosti se v Nazarjah 
izvaja od leta 2006 in je namenjen dolgotrajno 

brezposelnim in tistim, ki zaradi zdravstvenih te-
žav ali drugih omejitev težko najdejo primerno 
delo za svoje potrebe. Skozi izvajanje delovno- 
okupacijskih, kreativnih in psihosocialnih vsebin 
omogoča ohranjanje in dodaten razvoj delovnih 
veščin, spretnosti in navad. Pozitivno vpliva na 
kakovost življenja nezaposljivih oseb, ki z vklju-
čitvijo v program dobijo priložnost za spremem-
bo svojega življenja na vseh ravneh. S ponovno 
aktivacijo na delovnem področju razvijajo pozi-
tivno samopodobo in samospoštovanje, utrjuje-
jo delovne navade, ponovno pridobijo občutek 
koristnosti in sprejetosti. 

Delo poteka pod nadzorom strokovnih delav-
cev, s čimer zagotavljamo kvaliteto in v želenem 
roku opravljeno storitev lažjega ročnega dela. 

Poleg ohranjanja in razvijanja delovnih navad 
uporabniki krepijo ustvarjalnost in domišljijo v 
kreativnih delavnicah, kjer izdelujejo voščilnice, 
šivajo in izdelujejo izdelke iz lesa, papirja in dru-
gih materialov, hkrati se skozi ustvarjanje učijo 
drugačnih načinov izražanja. 

Ne manjkajo niti prostočasne in rekreativne 
vsebine, ki uporabnikom omogočajo ohranjanje 
in krepitev psihofizičnih sposobnosti ter njihove-
ga odnosa do zdravega načina življenja.

ZAPOSLITVENA IN POKLICNA REHABILITACIJA
Glavni cilj programa je izvajanje storitev za 

osebe s statusom invalida z namenom izboljša-
nja njihovih zaposlitvenih možnosti in socialne 
vključenosti, motiviranje in treniranje oseb z in-
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validnostjo tako, da lahko najdejo ustrezno za-
poslitev, ostanejo zaposleni in imajo možnost 
spremembe svoje poklicne kariere. 

Naročnik rehabilitacijskih storitev je lahko Za-
vod RS za zaposlovanje, Zavod za pokojninsko 
in invalidsko zavarovanje Slovenije, podjetja in 
institucije. V okviru rehabilitacijske obravnave 
se uporabniki srečajo z različnimi strokovnjaki 
različnih profilov, s katerimi aktivno sodelujejo. 
Uporabniku pomagajo prepoznati raven delov-
nih sposobnosti in poiskati preostale kompeten-
ce, ki mu omogočajo vrnitev na delo ali skupaj z 
njim oblikujejo druge rešitve zaposlitvenih ovir. 

V obravnavi se uporabnik sreča z rehabilita-
cijskim svetovalcem, zdravnikom specialistom 
medicine dela, prometa in športa, psihologom, 
delovnim terapevtom in tehnologom. S strokov-
nim timom lahko po potrebi sodeluje tudi peda-
gog, ki skupaj s psihologom usmerja pri izboru 
ustreznega poklicnega področja ali nivoja zah-
tevnosti šolanja. 

Primož Vajdl
V Zavodu Ruj Nazarje pri programu socialne vključenosti izdelujejo ročne izdelke iz papirja in ostalih 

materialov. (Foto: Primož Vajdl)

EKIPA MLADIH STROKOVNJAKOV IZ VELENJA PREDSTAVILA ME2

Novi mobilni operater Mega M prilagojen 
našemu območju

Med operaterje mobilne telefo-
nije na slovenskem trgu je v pone-
deljek, 23. maja, z blagovno znam-
ko Me2 (Tudi jaz) vstopilo podje-
tje Mega M, ki že desetletje in več 
z inovativnim razvojem dosega iz-
jemne poslovne uspehe na sloven-
ski in mednarodni gospodarsko 
poslovni sceni. Me2 cilja na mlade 
in poslovne uporabnike oziroma 
tiste, ki jim je v svetu sodobnih tele-
komunikacij najpomembnejši pre-
nos podatkov. 

Novi operater mobilne telefo-
nije, ki stavi na prenos podatkov 
večjih količin in hitrosti podatkov, 
je 20. maja v Ljubljani na tiskovni 
konferenci predstavil svoj produkt. 
Marketinško kampanjo podjetja 
spremlja slogan »Več prenosa, 
več užitka«. Inovativen in svež pri-
stop podjetja Mega M je viden tudi 
v spletnem sklepanju naročniških 
razmerij, svetovanju in podpori. 

»Cene telefoniranja, pošiljanja 
tekstovnih ali slikovnih sporočil 
ter gostovanja v mobilnih omrež-
jih tujih operaterjev so pri ponudni-
kih mobilne telefonije v Sloveniji že 
optimizirane. V segmentu prenosa 
podatkov pa obstajajo izzivi in re-
zerve. In prav na to področje sta-
vimo največ,« je povedal direktor 
podjetja Mega M mag. Matej Meža. 

V naročniških paketih Me2 je 
prav zato večji poudarek na preno-
su podatkov. Svojim dosedanjim 
in novim naročnikom zagotavljajo 
kar najboljšo kakovost prenosa po-

datkov in pokritost s signalom ob 
najugodnejši ceni. 

»To pomeni, da za dano ceno prej-
me njihov naročnik največ podatkov. 
Naročniki paketov Me2 bodo na pri-
mer za prenos 5 Gb podatkov odšteli 
le 15 evrov, nam je povedal solastnik 
podjetja mag. Miran Meža. 

Naročniško razmerje bo naje-

nostavneje mogoče skleniti in pre-
nesti preko spleta, na voljo bo tu-
di sklepanje naročnin na prodaj-
nih mestih partnerskih podjetij. In-
dividualen pristop do kupcev bo 

podjetje Mega M prav tako gradilo 
preko spleta, saj načrtuje glavnino 
storitev pomoči in svetovanja upo-
rabnikom zagotavljati na družbe-
nih omrežjih. 

Naročniki paketov Me2 bodo 
deležni telefonske številke v omre-
žni skupini 065. Omogočen bo tu-
di prenos obstoječih številk, pri ka-

terem uporabniki ohranijo trenutno 
mobilno številko. 

Na vprašanje, kaj to pomeni za 
dosedanje in nove naročnike na 
našem območju, nam je Miran 
Meža pojasnil: »Me2 deluje v mo-
bilnem omrežju z najboljšo pokri-
tostjo v Sloveniji, kar je še posebej 
pomembno za delovanje v Savinj-
ski regiji, ki je geografsko zelo raz-
gibana. Tako lahko našim naroč-
nikom zagotovimo najboljšo kva-
liteto delovanja, ki je še posebej 
pomembna pri prenosih podat-
kov. Naš slogan je »Več prenosa, 
več užitkov!«, kar zagotovo pome-
ni tudi večje zadovoljstvo naročni-
kov ter večje količine prenosa po-
datkov.«

Prenos podatkov je temelj za de-
lovanje sodobnih storitev družbe-
nih omrežij, ki postajajo pomemb-
nejša storitev mobilnih telekomu-
nikacij kot govorni klici in SMS spo-
ročila. 

Kot so še povedali, se bodo pozi-
cionirali kot operater, ki gradi na ži-
vljenjskem slogu (lifestyle). Skupaj 
s partnerji bodo ponudili naročni-
kom dodatne ugodnosti in popuste 
na različnih področjih življenja, kot 
so nakupovanje, šport, turizem, po-
tovanja ter drugo.

Jože Miklavc

Za svoje raziskovalno delo in gospodarske dosežke je podjetje tudi letos 
prejelo srebrno priznanje za inovacijo. Na fotografiji direktorja Mega M (od 

leve): mag. Miran in mag. Matej Meža. (Foto: Jože Miklavc) 
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DRUŽINSKI DAN SLOVENSKE DEMOKRATSKE STRANKE V SOLČAVI

Dopoldan športno druženje s kulturnim programom, 
popoldan izleti po Solčavskem

Nogometaši ekipe Savinjska so se ob zaključku nogometnega turnirja slikali s predsednikom Janšo in 
poslanko v državnem zboru Nado Brinovšek. (Foto: Marija Šukalo)

Predsednik SDS Janez Janša (drugi z leve) je izpostavil, da je družina le skupnost očeta, matere in 
otroka. (Foto: Marija Šukalo)

Slovenska demokratska mladina, Ženski od-
bor SDS in Klub seniorjev SDS so pripravili Družin-
ski dan. Četrto tovrstno srečanje so organizirali na 
Solčavskem ob pomoči Centra Rinka in tamkaj-
šnjega občinskega odbora stranke v nedeljo, 29. 
maja. Poleg poslancev iz vrst stranke so se dogod-
ka udeležili predsednik Janez Janša, številni sim-
patizerji stranke in člani s svojimi družinami.

V dopoldanskem času so si ogledali zname-
nitosti kraja ter se pomudili ob navijanju za svo-
je favorite na turnirju v malem nogometu. Med 
seboj so se pomerile ekipe gostitelja Zgornjesa-
vinjska, Z vseh vetrov, V senci in Poslanci. 

Po nogometnih dvobojih so se udeležen-
ci srečanja in tekmovalci družili na prireditve-
nem prostoru. Ob kratkem kulturnem programu 
so obiskovalcem pozdravne besede namenili 
predsednik občinskega odbora SDS Solčava Vi-
li Ošep, županja Katarina Prelesnik, predsedni-
ca ŽO SDS Alenka Jeraj in poslanka v državnem 
zboru Nada Brinovšek .

SOLČAVA

Vse boljše ločevanje odpadkov
Na zadnji seji solčavskega občinskega sveta 

so obravnavali poročilo o izvajanju obvezne go-
spodarske javne službe zbiranja in odvoza od-
padkov. Poročilo je predstavil direktor podjetja 
PUP Saubermacher Janez Herodež. Omenjeno 
podjetje je pogodbeni izvajalec te gospodarske 
javne službe v petih zgornjesavinjskih občinah, 
tudi v solčavski.

Kot je Herodež dejal, je bilo poslovanje podje-
tja lani uspešno, rezultat pa pozitiven. Posebnih 
sprememb na področju ravnanja z odpadki ni bi-
lo, razen tega da so uvedli možnost obveščanja 

uporabnikov o odvozih odpadkov s pomočjo sms 
sporočil. Letos v Šmartnem ob Paki uvajajo pose-
ben pilotni projekt, da bi ugotovili optimalne fre-
kvence odvoza posameznih frakcij odpadkov.

Cene za njihovo dejavnost so se spremenile 
lani maja. Za letos ne načrtujejo povišanja, saj 
so cene odvisne tudi od doslednega ločevanja 
odpadkov in od količine mešanih komunalnih 
odpadkov. Samo ločevanje so uporabniki vzeli 
resno in se iz leta v leto izboljšuje. Če je bilo v za-
četku še 90 odstotkov mešanih odpadkov, jih je 
sedaj le še okoli 40 odstotkov, kar bi se dalo še 

izboljšati. Vprašanje pa je, ali bo na enakih ce-
nah kot doslej ostalo tudi podjetje Simbio iz Ce-
lja, ki upravlja Regijski center za ravnanje z od-
padki. O tej temi se podjetji še pogovarjata.

Prisotni so imeli za gosta več vprašanj. Zani-
mal jih je odvoz odpadne embalaže od senenih 
bal, možnost naročanja kontejnerja za kosovne 
odpadke in podobno. Na koncu so svetniki so-
glasno sprejeli sklep, da se je občinski svet sez-
nanil s poročilom o izvajanju gospodarske javne 
službe zbiranja in odvoza komunalnih odpadkov.

Marija Lebar

Slavnostni govornik Janez Janša je v govoru iz-
postavil pomen družine. Prepričan je, da je skupnost 
očeta in matere ter otroka edina družina. Slednja 
pa je vrednota, na kateri stranka temelji. »Razprava 
o tem, ali je družina pomembna ali nepomembna, 
je razprava o oslovi senci. Saj brez družine ni nas, 
in brez družine ni naroda in ne človeštva,« je med 
drugim izpostavil Janša in poudaril, da prihodnost 
stranke ni odvisna od tega, kaj mislijo drugi, temveč 
kaj mislijo oni sami in kaj delajo. Obenem se je zah-
valil svoji družini za razumevanje, saj so bili njegovi 
družinski člani po Janševih navedbah na udaru ob 
»turbulentnih časih stranke«. 

V družabnem popoldnevu so se udeleženci 
srečanja podali na izlete po Solčavskem, kjer so 
spoznali znamenitosti in posebnosti območja.

Fotogalerijo si lahko ogledate na www.sa-
vinjske.com.

Marija Šukalo
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PEGAZ, D. O. O., 25 LET ZGODBE

25 let zagotavljanja varnega in stabilnega 
delovanja računalniških sistemov v Savinjsko-

Šaleški regiji in širše 
Kdor pozna Matjaža Osojnika, 

direktorja podjetja Pegaz, ve, da je 
preudaren univ. dipl. inž. elektroteh-
nike, Titov štipendist, mladi up AOP 
Gorenja konec osemdesetih let, di-
rektor Pegaza in odgovoren podje-
tnik pa je, kot z nasmehom na ob-
razu sam pravi, postal: »Silom pri-
like. Bili smo mladi in naivni, iska-
li smo nove izzive. Prvi produkt in 
kupca smo imeli. Tako naj bi tudi 
nadaljevali, a ...« 

Poznate zgodbo?! Klasični start 
up podvig. Tudi Pegaz ni bil prav 
nič drugačen. Pet ustanovnih čla-
nov, vsak strokovnjak na svojem 
področju. Matjaž Osojnik, podro-
čje računalniške opreme, Franjo 
Herlah, programska oprema, Aj-
ša Pučnik, programske analize, 
dva kolega, od katerih naj bi eden 
prevzel poslovodstvo, ampak nis-
ta nadaljevala že po prvih nespod-
budnih mesecih. Pegaz je ostal 
brez direktorja. Kdo od IT-strokov-
njakov bo prevzel kramljanje ob ka-
vicah, poslovne sestanke, trženje? 
Da ta izziv skoka iz lastne kože ne 
bi bil premalo, omenimo tudi nara-
vo časa, v katerem je Pegaz udaril 
s kopitom ob tla in ustvaril svoj vre-
lec. Podjetje Pegaz je bilo ustanov-
ljeno 7. maja 1991, tik pred izbru-

trdim, da so se vedno držali dogo-
vorjenega, kar ti zelo veliko pome-
ni, če skrbiš za tako kompleksen 
računalniški sistem, kot ga ima Iz-
letnik Celje.«

Mag. Sabina Grm, Lekarne Vele-
nje: »Številne spremembe in pred-
vsem zahteva po hitri odzivnosti 
terjajo od ponudnikov vzdrževanja 
informacijske tehnologije v lekar-
nah veliko znanja in dobro organi-
zacijo. Te odlike smo v podjetju Pe-
gaz, d. o. o., prepoznali že pred ve-
liko leti.«

Ker v Pegazu praznujejo 25 let, 
hvaležni za vso podporo in pošte-
ne poslovne odnose naročnikov, 
na katere so se lahko naslonili v 
teh letih vzponov in padcev, pravi 
Matjaž Osojnik: »Želimo si, da se v 
zgodbi Pegaza prepoznate vsi nje-
govi naročniki. Z nami ste soustvar-
jali zgodbo, brez vašega zaupanja 
je ne bi bilo. Naš 25-letni uspeh je 
tudi vaš. Z vašim nemotenim de-
lom in našo zavezo h kakovosti in 
odzivnosti zgodbo uspešno nada-
ljujemo in jo širimo naprej v nove 
izzive.« 

Več o celostni integraciji raču-
nalniških sistemov preberite na 
www.pegaz.si.

PR

hom osamosvojitvene vojne za 
Slovenijo in razpadom Jugoslavije. 
V enakem vzdušju se je tudi Pegaz 
prebijal skozi ruševine dobre ideje 
o skupni poti. Preživeti ali se vrniti 
v Gorenje? Resnica ali izziv? Odlo-

čili so se za oboje in Matjaž je prev-
zel krmilo. S pridobitvijo naročila 
za postavitev računalniške infra-
strukture za BSH, Hišni aparati, d. 
o. o. Nazarje, se zgodba spodbud-
no nadaljuje še s številnimi naroč-
niki v Zgornji Savinjski dolini. Pod-
jetje se okrepi še s Tatjano Blago-
tinšek, odločno damo, ki še zdaj s 
svojo prijazno energičnostjo skrb-
no povezuje delo fantov, in Mar-
kom Osojnikom, ki podjetju prispe-

va izvirne in praktične sistemske 
rešitve. Do leta 2004 tudi preostala 
ustanovna člana Ajša in Franjo sle-
dita svojim novim izzivom. Pegaz 
dopolni ekipo še z dvema strokov-
njakoma, Ivom Ostovršnikom in 

Damjanom Lemežem. Sledijo zla-
ta leta Pegaza med letoma 2007 
in 2010. Tudi Pegaz oplazi recesi-
ja, a uigrana ekipa, povečana še z 
mlado krvjo, Matijem Bencikom, in 
odgovornim vodstvom do zdaj oh-
ranja ponudbo storitev nemoteno 
in dosledno. Nikoli v 25 letih si ni-
so dovolili biti blokirani in kot je v 
intervjuju poudaril vodja informati-
ke v Izletniku Celje Justin Medved: 
»… iskreno, brez olepševanja lahko 

Z leve: Tatjana Blagotinšek, Ivo Ostovršnik, Marko Osojnik, Matjaž Osojnik, 
Matija Bencik in Damjan Lemež
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Kolikokrat ste že »poslikali« za-
nimiv in prijeten dogodek, digital-
nih fotografij pa nikoli več pogle-
dali? Fotografije v svoji fizični po-
javni obliki nikoli ne bodo in niti ne 
smejo izumreti. Človeški spomin je 
namreč dokaj temeljita stvar, ni pa 
trajna - zato moramo za trajne spo-
mine poskrbeti sami. 

Fotoknjiga je storitev, ki bi jo lahko opi-
sali kot nekakšno »vse-v-enem« rešitev za 
naše spomine, ujete z digitalnim fotoapa-
ratom. Govorimo o tematski knjigi, v kate-
ro so vkomponirane naše slike, besedilo, 
ozadja, najlepši del pa je to, da zadevo čis-
to sami oblikujemo kar preko spleta. 

KAKO DELUJE FOTOKNJIGA.NET? 
Omenjeno storitev ponuja za mno-

ge že znana spletna stran Fotoknjiga.
net. Sistem Fotoknjiga.net deluje to-
rej preko interneta, zato na domačem 
računalniku ni potrebna nikakršna na-

Spomini
nimajo cene

mestitev programske opreme. Storitev 
je brezplačna, uporabnik plača le stro-
ške tiska fotoknjige, ko se zanjo odloči. 
Ustvarjanje fotoknjige preko sistema Fo-
toknjiga.net je enostavno, znanje, ki je 
potrebno za ustvarjanje, pa je mogoče 
osvojiti v zelo kratkem času. 

PREDNOSTI FOTOKNJIGE 
Trenutki, ki jih avtor ujame v objektiv, 

so neponovljivi. Lepo urejeni bodo v fo-
toknjigi shranjeni za vedno, vsak pa jih 
bo z veseljem pokazal prijateljem in so-
rodnikom - malce drugače kot klikanje 
po prenosniku, mar ne? 

Fotoknjiga v primerjavi s klasični-
mi fotoalbumi nudi veliko možnosti 
pri ustvarjanju. Kombinacij med ozad-
ji in postavitvami okvirčkov je ogromno, 
vedno pa lahko tudi sami prispevamo h 
končnemu videzu. 

KOMENTARJI FOTOGRAFIJ 
Kdor je že kdaj urejal običajen foto-

album, dobro pozna težave pri pisa-

nju podpisov pod fotografije. V nekate-
rih fotoalbumih to sploh ni mogoče, pri 
drugih pa je to opravilo zamudno - sploh 
pa zoprno, če nimamo lepe pisave. V fo-
to knjigi je to enostavno. Pod vsako fo-
tografijo lahko napišete kratek komen-
tar, ki ga lahko po mili volji spreminjate, 
dokler z njim niste zadovoljni. 

S FOTOKNJIGO PRIHRANITE ČAS 
Kot lastnik digitalnega fotoaparata 

imate gotovo veliko fotografij na raču-
nalniku, nikoli pa ne najdete časa, da bi 
naredili izbor in jih dali v izdelavo. S fo-
toknjigo prihranite čas. Ko oblikujete fo-

toknjigo, obenem že delate izbor foto-
grafij, ki jih ni treba pošiljati v izdelavo 
fotostudiu, in ko fotografije postavite v 
fotoknjigo, ste obenem že prihranili čas, 
ki bi ga sicer izgubili z vlaganjem izdela-
nih fotografij v fotoalbum. 

KOMU JE NAMENJENA 
FOTOKNJIGA? 

Fotoknjiga je namenjena vsem, ki ni-
majo posebnega oblikovalskega znanja, 
vseeno pa bi radi iz svojih fotografij na-
redili nekaj več. Če pa izdelanim predlo-
gam dodamo še svojo umetniško žilico, 
bo pa izdelek naravnost fantastičen.

Fotoknjiga je čudovito darilo.
Slika pove več kot tisoč besed.
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www.fotoknjiga.net

Otročje lahko boste 
dosegli izredno lepe 
rezultate tudi brez 

oblikovalskega znanja.
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

V porečju bistre Savinje (10)

MIŠIČEVA RAZGLABLJANJA 
(NADALJEVANJE)

Ob vhodu v okusno mestno hišo 
si še pred leti videl gornjegrajski grb 
– triperesno deteljico v temnozele-
ni barvi; za njo strmo goro s cerkvi-
co na vrhu v svetlejši barvi; zgoraj v 
ozadju pa v vsakem kotu po eno sre-
brno zvezdo. Četudi se ta grb ne uje-
ma z zgodovinskim grbom stare-
ga trga, ki so zanj značilni trije grič-
ki – nemara Gradišče, sv. Florjan in 
Prag ali Kuhinjak – je z njim zate ven-
dar simbolno prikazana ona pot, ki 
je po njej Gornji Grad iz neznatnih 
početkov in razvalin starega »Gradi-
šča« v tesni dolinici Drete, sestrice 
poskočne Savinje, med Menino pla-
nino, Rogatcem, Lepenatko in Črniv-
cem vzrastel v jugoslovansko mesto, 
v mesto Savinjskih planin.

IZ DAVNE PRETEKLOSTI … 
Izobraženega tujca, zlasti nem-

škega, bo še prav posebno zanima-
lo, da je Gornji Grad v 16. stoletju dal 
nemškim protestantom naklonjeno 
pesmico. Suzana Vantuzen, opatinja 
katoliškega samostana v Mekinjah 
pri Kamniku, je bila brez dvoma po-
božna, ko govori takole: 

Alain zu dir Her Jesu cryst
mein hofnung stet suf erden.
Ich wais, da du main Troester bist
khain trost mag mir sunst werden.

(Opomba A. V.): Nemščina od-
raža čas, v katerem je bil verz napi-
san. Prevod bi lahko razumeli tako-
le: »Sam k tebi gospod Jezus Kristus, 
moje upanje obstoja na Zemlji. Jaz 
vem, da si ti moj tolažilec, nobena druga tolaž-
ba sicer ne bi zalegla.

V Gornjem Gradu je bil doma potopisec Bene-
dikt Kurepešič, ki je leta 1630 potoval kot latin-
ski tolmač s poslanstvom nemškega kralja Fer-
dinanda v Carigrad. Na to potovanje se nanaša 
vsebina njegove potopisne knjižice »Itinerarium 
Wegraiss Kuen. May. pottschaft, gen. Constanti-
nopel, zu dem Tuerkischen Kaiser Suleymann«. 

Rojen Gornjegrajec pa je bil tudi Avguštinec 

Daniel a. S. Clara, ki je spisal nekaj verskofilozof-
skih razprav v latinskem jeziku. Sami dokazi, da 
je takozvani »Collegium Marianum« neke vrste 
bogoslovje, ki je obstojalo nekdaj v Gornjem 
Gradu, imelo dobre učitelje in prav take učence.

Če se še na to spomniš hvaležno zaslužne-
ga slovenskega planinca Fr. Kocbeka, ki je tu v 
ljudski šoli deloval z enako vnemo kakor v Sa-
vinjskih planinah kot naš pionir, če naletiš slu-
čajno na veliki rimski relief, ki je vzidan v najsta-
rejšo stavbo sedanjega in nekdanjega Gornjega 
Grada, v vogel sedanjih sodnijskih zaporov, pa 

se izpred Wolfovega studenca ozreš črez ma-
cesnove strehe visoke graščine na zelene strme 
gore ali pa se koplješ v Dretinih vodah, boš vsaj 
nekoliko razumel, kaj je bil in je še danes Gor-
nji Grad. 

Savinjski polhi in polharji
Zelo zanimivo in pregledno je avtor potopisa 

dr. Fran Mišič opisal polharjenje v naši dolini. 
Izmed vseh naših gozdov so najlepši buko-

vi gozdovi. Lep bukov gozd z visokimi častitljivi-
mi bukvami, s svetlozelenimi listnatimi krošnja-
mi, je kakor veličastno svetišče. Ko stopiš spo-
mladi ali poleti vanj, gre nekaj svetega skozi te-
be in ti je, kakor kadar prestopiš prag posveče-
ne cerkve. Gladka, srebrno-siva okrogla debla 
stoje razpostavljena kakor jonski stebri v staro-
davnem poganskem templju. Visoko nad njimi 
se bočijo v najrazličnejših dimenzijah kupole, ki 
tvorijo v svoji celoti edinstven strop temu svetu 
odmaknjenemu, svetost dihajočemu prostoru. 
Neka tajinstvena polutema leži v njem; le tu pa 

tam prisije skozi line, okna in oken-
ca one rahlo se zibajoče listnate stre-
he kak medel sončni žarek v skri-
te kotičke na tleh, med debele, ukri-
vljene korenine, ob one visoke vrhe 
in stebre in zazdi se ti, da prižiga luč-
ke, drugo za drugo, prav kakor v res-
ničnem božjem hramu. Lahne sapi-
ce gredo skozi streho, strop in cer-
kev, šelestijo ob nižjih vejah in veji-
cah, ob oglajenih, velikim piščalkam 
podobnih deblih in njihovih lučkah in 
kmalu zaslutiš zamolklo pritrkava-
nje, komaj zadržano molitev nevid-
nih častilcev in posestnikov svetega 
gozdnega doma.

O POLHIH
Pozimi polhov ni ne v svetih kroš-

njah bukovega gozda in njegovem 
vejevju, kvečjemu v votlih deblih, što-
rih in hlodih; tudi ne na zasneženih 
gozdnih tleh. Tedaj spijo zimsko spa-
nje, ki traja sedem mesecev, torej več 
kot pol leta, tako da jim za pravo živ-
ljenje v enem letu ne preostaja dosti 
več nego pet mesecev. Ko so se do 
pozne jeseni najedli nad vse redil-
nega žira in drugih gozdnih in dre-
vesnih sadežev, lešnikov in pečkovi-
tih hrušk in lesnik, v skrajni sili tudi za 
nje manjvrednega in manj okusnega 
želoda, se valijo neokorno, mastni, 
debeli, okrogli in nabrekli, po svojih 
stezicah in poteh, po svojih drevesih, 
vejah, luknjah in jamah; naposled, ko 
se je jesen že nagnila skoro v zimo, 
obnemorejo takorekoč ob lastni tele-
sni teži, se poizgube in »se zaližejo« v 

svojih zimskih spalnicah prav tako kakor med-
vedje in jazbeci. To traja vse do dotlej, dokler jih 
toplo pomladansko solnce ne prebudi in zvabi 
iz zimskega spanja in se oni zopet »razližejo« ali 
»odližejo«. O savinjskih polhih je znano, da spo-
mladi niso tako hudo shujšani in stisnjeni, kakor 
so na primer medvedi ali jazbeci. Ko pa dozore-
va žir in kadar je dosti orehov, lešnikov in peč-
kastih lesnik, tedaj odebele in skote po trikrat na 
leto po dvanajst mladičev. 

Nadaljevanje prihodnjič.

Birma na Rečici ob Savinji tri leta po II. svetovni vojni. V prvi vrsti z leve 
so birmanci: Ivan Komar – Kočki, Alojz Rakun in brat Ivan Rakun, oba 

Čremešnikova. Zadaj so botri (z leve): Jože Žlebnik – Martinov, Jože Lužnik 
– Kašman in Franc Komar – Kotnik, vsi iz Grušovelj in Poljan. Fotografijo 

je poslal Jože Miklavc.
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PREDSTAVITEV KNJIGE BERTE VASLE V GALERIJI MOZIRJE

Šepet duše skozi pesmi in kratke zgodbe

Z Berto Vasle (desno) se je o nastajanju knjige Šepet duše in njeni vsebini 
pogovarjala Ivana Žvipelj.

Prvenec Berte Vasle je bil pred-
stavljen 17. maja v Galeriji Mozirje. 
Z avtorico, ki je doma iz Mozirja, se 
je o nastajanju knjige Šepet duše 
in njeni vsebini pogovarjala Ivana 
Žvipelj. Ob dogodku so obiskovalci 
prisluhnili izboru prebranih pesmi 
in kratkih zgodb. Knjiga je izšla v 
samozaložbi, s podporo mozirske 
izpostave Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti, februarja letos.

Uvodno oziroma spremno be-
sedo sta knjigi prispevala Ale-
ksander Videčnik in Marija Lebar. 
V knjigi je zapisanih 85 pesmi in 
25 kratkih zgodb, ki jih avtorica 
uvršča med Resnične zgodbe. 
Vsebina pesmi je, kot je zapisala 

leta, ki so tekla v Spodnji Savinjski 
dolini. Berta Vasle je knjigo izda-
la ob svojem okroglem jubileju in 
jo posvetila svojim potomcem, so-
sedom in prijateljem. Pesmi je do 
sedaj le posamično objavljala. Je 
članica Literarnega kluba upoko-
jencev Slovenije in Kulturno ume-
tniškega društva STOPinJE. 

Ilustracije je k knjigi prispeva-
la Mihaela Lenart, fotografije so iz 
avtoričinega arhiva. Ob dogodku 
so bile izrečene zahvale vsem so-
delujočim pri nastanku knjige, kul-
turni program pa so izvedli citrar-
ka Urška Bider in ljudski pevci Štir-
je prijatelji.

Slavica Tesovnik

Marija Lebar, vzeta iz življenjske-
ga vsakdana in zelo raznovrstna, 
polna vživljanja v razne like in ved-

no bralca navaja k dobroti. Pripo-
vedni del je skoraj dokumentarni 
zapis in sega v avtoričina otroška 

KULTURNO DRUŠTVO RADMIRJE

Veliko navdušenje številnega občinstva nad 
prireditvijo Majske pesemi 

Pevke Kvarteta Štiglic so presenetile z noviteto, priredbo Bernarde Štiglic na 
besedilo pesmi Stari godec pesnika Ferija Lainščka. (Foto: Erika Prislan) 

V nedeljo, 15. maja, je v okviru 
tedna ljubiteljske kulture v Radmir-
ju potekala prireditev Majske pe-
smi. V kulturnem domu so jo orga-
nizirali člani KD Radmirje. Na odru 
so med drugim nastopili Ženski 
pevski zbor Jutro, Moški pevski 
zbor Zarja, Kvartet Štiglic ter instru-
mentalisti. 

V pestrem programu so obisko-
valci slišali Chopinov valček, ki ga 
je Ksenija Štiglic zaigrala na kla-
vir, Avsenikovo skladbo Na avto-

cesti je na harmoniko zaigral har-
monikar Jan Ročnik, pevska zbora 
sta predstavila svoj repertoar z ne-
kaj ljudskimi skladbami. Z noviteto, 
priredbo Bernarde Štiglic na bese-
dilo pesmi Stari godec pesnika Fe-
rija Lainščka, so presenetile pevke 
Kvarteta Štiglic. Navdušenje števil-
nega občinstva je bilo veliko, kar je 
botrovalo k temu, da so prireditev z 
dodatnim nastopom Jana Ročnika 
podaljšali. 

Erika Prislan

V OKVIRU TEDNA GOZDOV STROKOVNO PREDAVANJE Z UPORABNIMI NASVETI

Matjaž Mastnak izčrpno o drevesih in vrtnicah
V torek, 17. maja, je v nazar-

skem domu kulture v okviru tedna 
gozdov predaval Matjaž Mastnak. 
Nekdanji sodelavec nazarskih goz-
darjev, pisec in predavatelj, ki je za-
poslen v Arboretumu Volčji potok, 
je prišel na povabilo tamkajšnje 
območne enote Zavoda za goz-
dove Slovenije. Obiskovalci preda-
vanja O drevesih in vrtnicah so ob 
koncu postavljali vprašanja, na ka-
tera jim je izčrpno odgovarjal.

OPOZORIL NA NAPAKE GLEDE 
ZASADITEV DREVES

Mastnak je dober poznavalec 
zasaditev dreves na javnih pro-
storih in vrtnic. Glede zasaditev 
dreves na javnih mestih je opozo-
ril na pogoste napake – o sadnji 
dreves preblizu skupaj, o potreb-
ni zaščiti dreves pred poškodba-
mi … Izpostavil je pravilno obrezo-
vanje dreves. Po njegovem je naj-
boljši vsakoletni rez suhih vej. Ne-
pravilno vzdrževana drevesa lah-
ko namreč pomenijo potencialno 
nevarnost, da se jim lomijo veje v 
času sneženja ali močnega vetra. 
Tudi drevesa, ki imajo razdvojeno 

Matjaž Mastnak je kot velik strokovnjak s področja vrtnic in dreves 
pripravil zanimivo predavanje ter svetoval poslušalcem predvsem glede 

vzgoje vrtnic. (Foto: ŠMS)
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deblo ali so votla, je najbolj varno 
požagati.

AVTOHTONE VRSTE NAJBOLJŠE 
ZA NAŠE OKOLJE

Mastnak je mnenja, da je saje-
nje dreves v javnem prostoru zad-
nji del arhitektovega dela, a ga ar-
hitekti ne poznajo dovolj dobro, 
zato prihaja do zgrešenih drevore-
dov z vrstami dreves, ki pri nas ne 
obstanejo ali pa je premalo pros-
tora okrog dreves, kar zavira njiho-

vo zdravo rast. Za naše okolje so 
najboljše avtohtone vrste. V pri-
merih, ko prostora za velika dreve-
sa ni dovolj, pa je vedno mogoče 
polepšati okolje z večjimi grmov-
nicami.

PRED NAKUPOM JE VRTNICE 
DOBRO POZNATI 

O vzgoji vrtnic, kraljicami med 
rožami, je pripravil pregled celo-
letnega dela z njimi. Že uvodo-
ma je poudaril, da so mnoge res 

lepe na fotografijah, zaradi česar 
se številni odločajo za nakup, a ni-
so vse vrtnice primerne. Pred na-
kupom je dobro poznati vrtnice, ki 
v našem okolju lepo uspevajo in 
so zdrave. Obstaja tudi veliko sta-
rih vrst vrtnic, ki res cvetijo le te-
den dni, so pa zato zelo hvaležne 
in obstojne. Najboljši čas za saje-
nje vrtnic je novembra, spomladi 
jih je potrebno okopati, obrezati, 
jesenski rez pa se prav tako opra-
vi novembra. 

TREBA JE UPOŠTEVATI TRADICIJO
Po odgovorih na vprašanja pos-

lušalcev je bila Mastnakova zaključ-
na misel, naj bodo drevesa ob ce-
stah in v drevoredih avtohtona. »Tre-
ba je upoštevati tradicijo in saditi li-
po, javor in ostale domače vrste. Naj 
drevesa ob cesti ne izgledajo pisana 
kot obcestni plakati.« O vrtnicah pa je 
zaključil, da so domače lepa plat na-
še dediščine, že njihov prelesten vonj 
je dovolj, da se te vrste ohranijo.

ŠMS

PREDSTAVITEV KNJIGE DR. JOŽETA MUHOVIČA NA REČICI OB SAVINJI

Več kot 800 gesel obdeloval dve desetletji

Leksikon likovne teorije je po mnenju avtorja dr. Jožefa Muhoviča (desno) 
bolj končan kot dokončan, saj je po naravi tak, da ga je potrebno nenehno 

dopolnjevati in posodabljati. (Foto: Marija Šukalo)

Kulturno-umetniško društvo Utrip 
z Rečice ob Savinji je v goste pova-
bilo dr. Jožefa Muhoviča. Rečiški ro-
jak je v Medgen borzi predstavil svo-
jo novo knjigo Leksikon likovne teo-
rije. Pogovor z avtorjem je vodil doc. 
dr. Leon Debevec s Fakultete za ar-
hitekturo Univerze v Ljubljani. Mode-
rator večera je poleg doc. dr. Jurija 
Selana in profesorja Črtomirja Freli-
ha tudi pisec ene od treh recenzij za 
knjigo.

Dr. Muhovič je redni profesor za 
likovno teorijo na Akademiji za li-
kovno umetnost in oblikovanje lju-
bljanske univerze. Ukvarja se s tudi 
slikarstvom, grafiko in kiparstvom 
ter objavlja razprave in članke s 
področja likovne teorije, estetike in 
filozofije umetnosti. Med pomemb-
nejše sodi monografija Leksikon li-
kovne teorije.

Delo obsega več kot 800 gesel 

»Pri predstavitvi pojmov sem 
se namesto za kratkost odločil 
za izčrpnost, namesto za »slove-
njenje za vsako ceno« pa za eti-
mološko analizo in vzporejanjem 
s strokovnim izrazjem v angle-
škem, francoskem in nemškem 
jeziku,« je med drugim o svojem 
delu povedal dr. Muhovič in pou-
daril, da je knjiga namenjena li-
kovnim profesionalcem s pod-
ročja slikarstva, kiparstva, obli-
kovanja, arhitekture, študentom 
omenjenih področij in likovnim 
pedagogom na vseh stopnjah li-
kovnega izobraževanja. 

Prav tako je mnenja, da tekst, 
ki je plod njegovega dvajsetletne-
ga dela, bolj končan kot dokončan, 
saj je po naravi tak, da ga je pot-
rebno nenehno dopolnjevati in po-
sodabljati. 

Marija Šukalo

s področja likovne teorije in nje-
nih poddisciplin - fotologije, teori-
je barv, likovne morfologije, likov-
ne kompozicije, teorije likovnega 
jezika, likovne semiotike in formal-
ne likovne analize. To je po bese-

dah moderatorja večera prvi izvir-
ni slovenski leksikon likovne teori-
je, v katerem je avtor pri obdelavi 
gesel med seboj povezal tako ter-
minološke kot leksikografske ele-
mente. 

OD IDEJE DO REALIZACIJE S ČLANI GALA NA REČICI OB SAVINJI

Predstavili tehnike in izmenjali izkušnje

Likovne ustvarjalke so druženje izkoristile za izmenjavo izkušenj in pomoč 
pri realizaciji del. (Foto: Marija Šukalo)

Kulturno društvo likovnih 
ustvarjalcev Zgornje Savinjske 
doline Gal je pripravilo dan od-
prtih vrat. V Medgen borzi na Re-
čici ob Savinji so 17. maja člani 
društva predstavili svoje delova-
nje. Druženje so naslovili Od ideje 
do realizacije, pripravili pa so ga 
v sklopu tedna ljubiteljske kulture 
v organizaciji mozirske izposta-
ve Javnega sklada RS za kultur-
ne dejavnosti. 

Po besedah predsednice Bran-
ke Ermenc so želeli približati svoje 
delo ostalim občanom in naključ-
nim obiskovalcem Medgen bor-

ze, zato so postavili priložnostno 
razstavo. 

Delo, ki je postavljeno na ogled, 
je že realizacija ideje, ki nastane ve-
liko prej. Kako se ta razvija in obde-
luje, so predstavili likovniki v različ-
nih tehnikah. Tako so si obiskoval-
ci lahko ogledali kiparske osnut-
ke, akvarele v nastajanju, dokonče-
vanje del olje na platnu in nekate-
re druge likovne zvrsti ustvarjanja. 
Svoje delo je predstavilo osem čla-
nov društva, ki so druženje izkoris-
tili za izmenjavo izkušenj in pomoč 
pri realizaciji del.

Marija Šukalo
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MOZIRJE

Župljani praznovali lepo nedeljo

Na odru so se predstavile različne pevske skupine in ansambli, ki jih sestavljajo domačini. 
(Foto: Ciril M. Sem)

Ob dobri glasbi so se številni zavrteli na prostoru za ples. (Foto: Ciril M. Sem)

Mozirski župljani so 22. maja praznovali lepo 
nedeljo, ki so jo razširili v župnijski dan. Po slo-
vesni maši in procesiji skozi Mozirje so se zbra-
li v prireditvenem prostoru in tam nadaljevali z 
druženjem.

Mašo je daroval domačin, minorit, pater 
Miha Majetič, ki trenutno opravlja svoje mi-
sijonsko poslanstvo v glavnem mestu Ka-
zahstana, Astani. Spregovoril je o svojem 
tamkajšnjem življenju in ljudeh, s katerimi se 
srečuje. Na procesiji so prosili za lepo vreme 
in dober pridelek, nato so se podali v priredit-
veni šotor, ki je bil postavljen na parkirišču ob 
župnišču. 

Po skupnem kosilu so se zabavali ob kul-
turnem programu. Na odru so se predstavi-
le različne pevske skupine in ansambli, ki jih 
sestavljajo domačini. Med točkami sta pove-

MEŠANI PEVSKI ZBOR UPOKOJENCEV IN INVALIDOV MOZIRJE

Letos smo prepevali v Logatcu

Pevci Mešanega pevskega zbora upokojencev in invalidov Mozirje smo nastopili na 18. reviji pevskih 
zborov društev invalidov Slovenije. (Fotodokumentacija Marije Venek)

V mesecu maju se že vrsto let odvijajo revije 
pevskih zborov društev invalidov Slovenije; vsa-
kokrat v drugem kraju. Tako so zbore gostili med 
drugim že na Muti, v Slovenj Gradcu, Metliki, Go-
rišnici pri Ptuju, v Ajdovščini, Lenartu in Breži-
cah, prepevali so tudi že v Mozirju. Namen to-
vrstnih revij ni tekmovanje, ampak predstavitev 
zborov in pevskih skupin ter druženje in spozna-
vanje kraja, ki sprejme okrog 200 pevcev. Zbori 
prihajajo iz raznih krajev Slovenije: od Pirana do 
Lenarta v Slovenskih goricah. 

Pevci Mešanega pevskega zbora upokojen-
cev in invalidov Mozirje smo na reviji vsako leto. 
Udeležili smo se tudi letošnje v Logatcu, 18. po 
vrsti, kjer je prepevalo 21 zborov in pevskih sku-
pin. Vsak zbor se je predstavil z dvema pesmi-
ma, na koncu smo družno zapeli, tako kot ved-
no, še dve skupni pesmi. Vzdušje je bilo kljub iz-
redno močnemu nalivu zelo prijetno in sprošču-
joče. Prijazni domačini so nas gostoljubno spre-

jeli in nas popeljali po mestu, na katerega so ze-
lo ponosni, ter nam predstavili nekaj njegovih 
kulturnih znamenitosti.

Udeležbo na reviji nam omogoča Zgornjesa-

vinjsko medobčinsko društvo invalidov Mozirje, 
zato smo pevci hvaležni njegovemu vodstvu za 
podporo našemu delovanju. 

Marija Venek

zovalca programa spregovorila s člani malih 
občestev, v katerih se združujejo župljani. Od 
zakonskih skupin do bralnega kluba, skavtov 
in karitasa, biblične skupine in pevskih sesta-
vov, ki skrbijo za pestrejša in bogatejša bogo-
služja.

Otroci so si dali veliko opraviti v različnih 
delavnicah, najraje so izdelovali obeske iz fi-
mo mase. Vmes so si na ognju spekli kakšno 
hrenovko in se najedli pečenega krompirja. 
Malce starejši so igrali odbojko na mivki in se 
zabavali ob poslušanju glasbe. Dolgčas ni bi-
lo nikomur, saj je mozirska župnija polna ma-
lih občestev, v katerih lahko vsakdo najde svoj 
prostor.

Benjamin Kanjir



  

Savinjske novice št. 22, 3. junij 2016

Ljudje in dogodki, Informacije

17

Projekt Mozirjani potujemo se je 
dodobra prijel

Piše: Andrej Klemenak

munije kot mit o srednjeveškem vladarju grofu 
Drakuli. Grozovite zgodbe o njegovi krutosti in 
njegova nesmrtnost, ki ju poznamo iz knjig in fil-
mov, so polne norega praznoverja. Domačini ga 
namreč še danes slavijo kot domoljuba in velike-
ga junaka, ki jih je varoval pred Turki. 

Romunija pa ima še veliko več junaških le-
gend, ima čudovita starodavna mesta, pravljič-
ne srednjeveške gradove v Transilvaniji ter or-
todoksne samostane v Moldaviji. Radovednost 
vsakega popotnika budijo na trenutke že prav 
mistične stvari, ki so prava paša za oči. Popot-
nik se kar naenkrat gleda iz oči v oči z daljno pre-
teklostjo. 

Težko bi še kje v Evropi našli kljub dramatič-
nim dogodkom in spremembam skozi več sto-
letij tako nedotaknjeno deželo. Z neokrnjenimi 
gozdovi Karpatov na eni strani in neskončnimi 

žitnimi polji na drugi je ta dežela lep primer ra-
znovrstnosti in pestrosti, ki jo je mogoče zasledi-
ti v njihovi kulturi, umetnosti in kulinariki. 

V NAJBOLJ ROMANTIČNEM MESTU V 
ROMUNIJI

Po zgodnjem jutranjem odhodu smo naše 
potepanje pričeli z vožnjo po Madžarski, kjer je 
vožnja s krajšimi postanki minila v opazovanju 
zanimive pokrajine. V Romuniji smo se najprej 
ustavili v Oradeji, mestu secesijskih fasad. Pre-
senečeni smo bili nad urejenostjo glavnega trga 
in mogočnostjo mestne hiše. Popoldan smo na-
daljevali v Cluj-Napoco, kjer vse je rodil Matija 
Korvin oziroma kralj Matjaž. 

Drugi dan smo nadaljevali mimo znanega 
mesteca Turda, nekoč enega največjih rudnikov 

soli v Evropi, do Tirgu Muresa, kjer smo si ogle-
dali Palačo kulture, pravoslavno in katoliško cer-
kev. Vse nas je navdušila srednjeveška Sighiso-
ara, mesto, kjer se je rodil Vlad Tepeš – poznan 
transilvanski grofa Drakula. Gre za najbolj ro-
mantično mesto v Romuniji. Ogledali smo si ci-
tadelo – edino še naseljeno v Evropi, urni stolp, 
cerkev na griču z ostanki obzidja. Popoldan je 
sledila vožnja v Brasov, mesto, ki ga imenujejo 
tudi Vrata Transilvanije. 

V MUZEJU GROZE VPITJA NI MANJKALO
Tretji dan smo nadaljevali pot ob vznožju Kar-

patov do znanega gradu Bran, kjer naj bi do-
moval grof Drakula. Sprehodili smo se skozi te-
mačne in skrivnostne sobe polne različnega po-
hištva. Nekateri smo obiskali Muzej groze, kjer 
vpitja ni manjkalo. Pozno popoldan smo prispeli 

v mesto Sibiu z manjšimi in večjimi trgi, mostom 
lažnivcev, kjer smo se dobro zabavali, in katoli-
ško katedralo. 

Zadnji dan potepanja po Romuniji nas je ča-
kala dopoldanska vožnja v Timisoaro, mesto, ki 
se razprostira na bregovih reke Bega. Ogleda-
li smo si veličastni mestni trg, ki je odigral po-
membno vlogo pri strmoglavljenju nekdanje-
ga romunskega predsednika Ceausesca. V po-
znih popoldanskih urah smo zapustili Romuni-
jo. Mnoge potnike je Romunija presenetila s svo-
jo urejenostjo, prijaznimi domačini in številnimi 
urejenimi turističnimi znamenitostmi.

Letošnje leto bomo s projektom Mozirjani po-
tujemo nadaljevali 17. septembra, ko bomo obi-
skali Graško kotlino in Slovenske gorice. Decem-
bra pa nas čaka tradicionalen predbožični izlet. 

Mozirjani v deželi grofa Drakule (Fotodokumentacija Turističnega društva Mozirje)

V organizaciji Turističnega društva Mozir-
je že deseto leto zapored obiskujemo zanimive 
turistične kraje po Evropi. Za cilj letošnjega šti-
ridnevnega potovanja smo si izbrali Romunijo 
– naše potepanje smo poimenovali »Po deželi 
grofa Drakule«. To je bil že osemindvajseti izlet v 
sklopu projekta »Mozirjani potujemo«.

ROMUNIJA, POLNA JUNAŠKIH LEGEND
Deželo z razgibano, velikokrat tragično zgo-

dovino in s popolno duhovno enotnostjo njenih 
prebivalcev že stoletja občudujejo vsi njeni obi-
skovalci. Nič ni tako globoko zaznamovalo Ro-

DRUŽINSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI 
MOZIRJE

Gary Chapman, Arlene 
Pellicane: Družabno 

odraščanje 
Založba 

Družina je iz-
dala knjigo o 
vzgoji otrok v 
svetu zaslo-
nov – Dru-
žabno od-
raščanje. Av-
torja Gary 
Chapman in 
Arlene Pellica-
ne v njej razla-
gata, kako te-
levizija, raču-
nalniki, pametne tablice in podobna tehnologi-
ja vplivajo na otrokov odnos do družine, prijate-
ljev in okolja. 

Staršem avtorja svetujeta, kdaj naj svoje otro-
ke vpeljejo v svet televizorja in zabavne elektroni-
ke in za koliko časa se lahko odklopijo od resnič-
nosti. Pri tem starše opozorita na to, da razmis-
lijo, koliko časa sami preživijo pred zaslonom in 
se otrok mogoče čuti zapostavljenega, ker se 
mu starši ne posvečajo dovolj. Knjiga ponuja tu-
di nasvete, opozarja na nevarnosti, ki prežijo na 
otroka v digitalnem svetu, in opisuje zgodbe res-
ničnih najstnikov.
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KONCERT MALO DRUGAČE V LUČAH

Mladostniško prepevanje s pridihom izkušenj

Eva Boto je pevka skupine Črna mačka, ki je 
popestrila dogodek. (Foto: ŠMS)

Teden ljubiteljske kulture je priložnost, da svo-
je dosežke in presežke prikažejo različni ustvar-
jalci. V četrtek, 19. maja, so v prostorih lučke šo-
le, pod vodstvom zborovodje Mitje Venišnika na-
stopili zborovski pevci lučke in ljubenske šole. 
Na »Koncertu malo drugače« se jim je pridružil 
učiteljski zborček in skupina Črna mačka z Evo 
Boto. 

Mitja Venišnik je glasbeni pedagog na Osnov-
ni šoli Blaža Arniča Luče in Osnovni šoli Ljubno 
ob Savinji. Pred leti je na njegovo pobudo nastal 
poskusni projekt združenih mladinskih pevskih 
zborov obeh šol, ki je postal stalnica. 

Tokrat sta se združena zbora z nastopom 
poklonila slovenski popevki, saj so v prvem de-
lu izvedli skladbe Vrtiljak, Zemlja pleše, Nad 
mestom se dani, Vodomet in Ne bodi kot dru-
gi. V zaključnem delu so odpeli svetovno znane 
uspešnice. Zbor je požel stoječe ovacije, še po-
sebej solisti, pevci ali glasbeniki pri posameznih 
skladbah. 

Dogodek so prijetno popestrile članice učitelj-
skega pevskega zbora iz Luč, ki so pod taktirko 
Venišnika odpele pomladni venček slovenskih 
popevk. Nastopila sta tudi otroška zbora obeh 
šol, ki z ubranim petjem zgledno sledita starej-
šim vzornikom. Za klavirsko spremljavo vseh 
zborov je poskrbel Toni Acman.

Posebna popestritev dogodka je bil nastop 
skupine Črna mačka z Evo Boto. Solčavsko-ko-
roška naveza je obiskovalce koncerta dodobra 
ogrela, na odru se jim je pridružila še ena družin-
ska članica, saksofonistka Deja Čerček. Eva Bo-
to je med drugim zastopala Slovenijo na Evrovi-
ziji, skupini Črna mačka pa se je pridružila pre-
teklo leto.

Za zaključek prijetnega glasbenega dogodka 
so se na odru zbrali vsi zbori in odpeli venček Gre-
mo v kino, v katerem so bili zajete nekatere uspe-
šnice iz filmov, tudi Sreča na vrvici. In kot pravi slo-
venski pregovor: »Blagor hiši, kjer se petje sliši«, 
zato se za pevski blagor na teh šolah ni bati.

ŠMS

Vsi nastopajoči zbori so nastop zaključili s slovenskimi filmskimi uspešnicami. (Foto: ŠMS)

CENTER STAREJŠIH GORNJI GRAD

Plesna poslastica draveljskih upokojencev

Gostujoči plesalci so dokazali, da jih ples res ohranja mlade. (Foto: ŠMS)

V sredo, 11. maja, so v Centru starejših Gor-
nji Grad marsikoga zasrbeli podplati ob pogle-
du na plesno skupino Društva upokojencev Dra-
vlje. Aktivni upokojenci, ki so priredili pravo ple-
sno predstavo, so navdušili tako stanovalce kot 
osebje, marsikdo se je namreč z njimi po ura-
dnem delu zavrtel.

Plesna skupina šteje 40 članov, najstarejši se 
bližajo že devetim desetletjem, s plesom pa, kot 
pravijo sami, ostajajo mladi. V bogatem reperto-
arju ni manjkala niti koreografija na skladbo Na 
Golici. Izvedli so grški sirtaki in četvorko, v kate-
ri so se zavrteli kot pravi mladeniči in mladen-
ke. Za konec so na plesišče povabili še prisotne.

Direktorica centra Francka Voler in stanovalci so 
se gostom zahvalili s skromnim darilom, izdelkom 
pridnih rok stanovalk, ter jih povabili na ponovno 
druženje ob glasbi. Gostje so obljubili, da se v pri-
jeten kraj in prijetno družbo prav gotovo še vrnejo.

ŠMS
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TURNEJA ČRNE KOMEDIJE

Komiki se na odru niso 
»šparali«

Gašperju Bergantu (levo) smisla za črni humor res ne manjka. 
(Foto: ŠMS)

V nedeljo, 15. maja, so v mo-
zirskem kulturnem domu v okviru 
Turneje črne komedije nastopili tri-
je mladi, a že uveljavljeni komiki. 
Lučan Gašper Bergant, Jernej Ce-
lec iz Prekmurja in Aleš Sečnik z 
Vrhnike so zelo zadovoljno publiko 
nemalokrat nasmejali do solz. 

Stand up komiki so se v svo-
jih nastopih dotaknili tako vsakda-
njih tem kot družinskih vezi, punc, 
zmenkov, vsega, iz česar se da po-
norčevati, največkrat na svoj ra-
čun. Tudi tabu tem ni manjkalo, 
predvsem si je dal duška Aleš Seč-
nik, invalid, ki je podal nemalo šal 
na račun svoje hendikepiranosti. 

Najbolj vroč nastop pa je pripra-
vil domačin Bergant, ki je kot zad-
nji nastopajoči publiko razvnel do 
konca.

Gašper Bergant je že nekaj ča-
sa redni gost odrov, velja za enega 
najbolj prodornih komikov, ki se po-
leg stand up komedije ukvarja tudi 
s snemanjem (odbitih) reklam, pi-
sanjem tekstov za številne komič-
ne oddaje in posameznike. 

Jernej Celc je po poklicu zdrav-
nik, njegovi nastopi pa so polni 
sarkazma. Skupaj z Bergantom 
sodeluje pri ustvarjanju oddaj in 
reklam.

ŠMS

PRAZNOVANJE DNEVA MLADOSTI V KOKARJAH

Nostalgično za motoriste 
in ostale obiskovalce 

Praznovanje je bilo zasnovano kot piknik za mimoidoče voznike. 
(Foto: Slavica Tesovnik)

Nedelja pred 25. majem je v Rde-
či armadi v Kokarjah letos dobila 
svojstveno podobo dneva mladosti. 
Tam se je zvrstilo veliko motoristov, 
ki so se po postanku v večji meri po-
dajali proti Logarski dolini. 

Dogodek v organizaciji Moto klu-
ba Rdeča armada je obiskovalce 
počastil z rdečimi ruticami in mali-
co. Predstavitev Dreta River Banda 
je zvenela v glasnih tonih, kot se za 
takšen »mladosten« dogodek spo-
dobi.

Praznovanje je bilo zasnovano 
kot piknik za mimoidoče voznike. 
Obisk je bil nepričakovano dober, 
je povedal organizator Miha Rob-

nik. Predstavitev Dreta River Banda 
je bila glavno glasbeno gonilo dne-
va. Izkušeni glasbeniki, ki vadijo in 
imajo sedež v Nazarjah v domu 
kulture, so med drugim predstavili 
svežo avtorsko skladbo. V prihod-
nje nameravajo izpopolniti dogaja-
nje in trajno prispevati kamenček k 
turističnemu utripu doline. Druže-
nje je bilo oplemeniteno tudi z zani-
mivimi igrami od obvladovanja ho-
dulj in vlečenja štrika. Zadovoljstvo 
predsednika kluba Janija Sevčni-
karja, ki je med kolegi sliši tudi na 
ime Đorđ Kljuni, in komandanta 
Borisa Vovka, je bilo očitno. 

Slavica Tesovnik

Nazarska old school rock glasbena skupina Dre-
ta River Band je v polnem zagonu ustvarjanja. Z no-
vim članom na bas kitari in back vokalu, Sebastja-
nom Vidcem, so ustvarili pravo kemijo, ki jih pove-
zuje pri energiji, ki nastaja ob igranju. Pred tednom 
dni so javnosti predstavili svoj prvi singl z naslo-
vom Orfej. Pesem je akustično usmerjena rock ba-

lada, saj so jo člani prijavili na MMS festival, kjer pa ni prišla med izbra-
ne pesmi. Prvič so jo širši javnosti predstavili v SNOP-u nočnega progra-
ma na Radiu Celje. 

Avtor besedila in glasbe Orfeja je Aleš Štorman, za aranžma so poskr-
beli člani Dreta River Banda, pesem je snemal Rajko Krajnc, za produk-
cijo je poskrbel Joco Škorjanc, ki je tudi vodja skupine. S to pesmijo kan-
didirajo na izboru Citybanda, prav tako se potegujejo za nastop na festi-
valu Vransko Summer Night. Koliko sreče bodo imeli na teh dveh izborih, 
je odvisno od glasovanja in zbiranja »všečkov« na družabnem omrež-
ju facebook. 

Sami takemu načinu izbora niso ravno naklonjeni, saj podpore na teh 

omrežjih nimajo toliko, da bi prišli v ožji izbor, a so kljub vsemu optimistič-
ni in prosijo vse, ki jim je pristen rock pri srcu, da jim namenijo svoj glas. 

Pred njimi je še snemanje drugih dveh avtorskih pesmi, ki jih je na sve-
tovnih omrežjih že moč slišati. Naslova le-teh sta Car in Ne bom zvonil.

IB
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STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD 

Zmaga 
Purnatu tudi v 

kombinaciji
Prva letošnja tekma z malokalibrsko pišto-

lo drulov v organizaciji Strelskega društva Gor-
nji Grad je potekala v nedeljo na strelišču Lovske 
družine Gornji Grad. Na treningu v soboto so bili 
doseženi dosti boljši rezultati kot na sami tekmi. 
Največ krogov na tekmi so dosegli: 1. Boris Pur-
nat (78 krogov, 100 točk), 2. Bojan Vertot (72, 
99), in 3. Konrad Zemljič (69, 98).

Tekma je štela za naslov prvaka kombinacije. 
Trenutni vrsti red v tem tekmovanju je sledeči: 1. 
Boris Purnat (291 točk), 2. Bojan Vertot (286) in 
3. Ivko Poličnik (286).

Janez Kolar

ZAKLJUČEK UR PRAVLJIC V OSREDNJI KNJIŽNICI MOZIRJE

Obisk pravljičarjev lani presegel število 1000

Pravljičarji so uživali v gledališki izvedbi priljubljene zgodbe o ledenem kraljestvu. (Foto: TG)

Konec aprila so v Osrednji knjižnici Mozirje 
zaključili s spomladansko sezono ur pravljic, ki 
jih knjižničarji izvajajo v vseh krajevnih knjižni-
cah po Zgornji Savinjski dolini. Za zaključek so 
poskrbeli v petek, 13. maja, ko so vse male ljubi-
telje pravljičnih junakov povabili v Kulturni dom 
Mozirje na ogled igrane predstave Ledeno kra-
ljestvo. Slednjo so pod mentorstvom Petre Lon-
čar odigrali člani Gledališkega kluba OŠ Nazar-
je. Predstavo si je ogledalo skoraj 200 otrok in 
njihovih staršev.

V Osrednji knjižnici Mozirje ure pravljic izvaja-
jo skozi vse leto, z izjemo štirih toplejših mese-
cev, od maja do septembra. V nekaterih knjižni-
cah jih organizirajo enkrat mesečno, ponekod 
dvakrat, v Knjižnici Mozirje potekajo vsak teden. 
Vsaki uri pravljic sledijo raznolike ustvarjalne de-
lavnice. V zadnjih petih letih so število ur pravljic 
v nekaterih krajevnih knjižnicah povečali, posle-
dično je pričel naraščati obisk pravljičarjev. Med-
tem ko so v letu 2010 izvedli 50 ur pravljic in za-
beležili nekaj čez 500 obiskov otrok skozi vse le-
to, so lani otrokom pripravili že 100 ur pravljic 

in dosegli največji obisk doslej, kar 1003 obiske 
pravljičarjev. 

V Osrednji knjižnici Mozirje so takšnega obi-
ska veseli, saj se preko takšne dejavnosti že 
predšolski otroci spoznavajo s knjižnico in njim 
namenjenim knjigam ter s tem razvijajo ljubezen 
do branja v kasnejših letih. V vseh njihovih kra-

jevnih knjižnicah so zato dobrodošle tudi sku-
pine vrtčevskih in osnovnošolskih otrok. V lan-
skem letu so knjižnico v organiziranih skupinah 
obiskali 503-je otroci. Knjižničarji jim ob vsakem 
obisku na njim primeren način predstavijo knji-
žnico, seveda pa ne gre brez branja zgodbic.

TG

DOŽIVLJAJSKO VODENJE PO MUZEJU VRBOVEC

O povezanosti gozda, gozdarjev in pravljičnih bitij

Za otroke so organizatorji v čarobnem zavetju vrbovškega muzeja pripravili pravo pravljično doživetje. 
(Foto: Tatiana Golob)

Svet je 18. maja obeležil mednarodni dan mu-
zejev. Ta dan je namenjen večji prepoznavnosti 
muzejev v družbi, zato se vsako leto temu pra-
zniku pridružuje več muzejev, tudi slovenskih. 
Tako je bilo na ta dan tudi v nazarskem muze-
ju zelo pestro, saj so v sodelovanju z Zavodom 
Poseben dan in Kulturno-umetniško skupino Po-
tovke pripravili doživljajsko vodenje po njihovi 
stalni razstavi o lesnem bogastvu.

Za otroke so organizatorji v popoldanskih 
urah pripravili pravo pravljično doživetje v ča-
robnem zavetju vrbovškega muzeja. Otroci so 
skupaj s krošnjarjem Urbanom Hrastnikom od-

krivali gozdne skrivnosti, spoznavali so se s 
pomenom gozda v življenju naših prednikov. 
Skozi zgodbe so odkrivali povezanost gozda, 
gozdarjev in pravljičnih gozdnih bitij. Tam jih je 
pričakala gozdna vila Darija Planovšek, ki je ot-
rokom pokazala, kakšne zaklade v sebi skriva 
gozd.

V večernih urah je muzej v svoje prostore po-
vabil odrasle. Pripovedovalec Nejc Slapnik je 
kot olcer skozi pripovedovanje predstavil zgod-
be olcarjev, žagarjev in flosarjev. Kasneje se mu 
je pridružila potovka Katarina Fužir in zbranim 
osvetlila življenje ženske v Zgornji Savinjski do-

lini v naši polpretekli zgodovini. 
Kot je v svojem nagovoru povedala direktori-

ca Muzeja Vrbovec Barbara Šoster Rutar, posku-
ša muzej s takšnimi doživljajskimi vodenji lju-
dem približati življenje naših prednikov, pogosto 
težko in bridko, vedno pa močno odvisno od les-
nega bogastva naše doline.

Tatiana Golob
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GORNJI GRAD BOGATEJŠI ZA BALINIŠČE

Prvi balinarji že pokazali svojo natančnost

Francka Voler in Toni Rifelj sta balinišče predala 
namenu. (Foto: ŠMS)

Balinarji so preizkušali svojo spretnost, medtem ko so ostali udeleženci otvoritve opazovali igro. 
(Foto: ŠMS)

Tretjo soboto v maju je bilo za centrom starej-
ših v Gornjem Gradu prijetno vzdušje, kajti gornje-
grajski upokojenci so predali namenu balinišče, 
ki so ga skrbno urejali v spomladanskem času. 
Prostor, kjer se lahko družijo upokojenci in stano-
valci centra starejših, sta v uporabo predala direk-
torica centra Francka Voler in predsednik gornje-
grajskega društva upokojencev Toni Rifelj.

Prvi balinarji so z užitkom preizkušali svo-
jo natančnost, medtem ko so ostali udeleženci 
otvoritve opazovali igro ali kramljali. Rifelj je po-
vedal, da so bili pri porabi sredstev za pripravo 
balinišče zelo skromni oziroma jih niso porabili 
skoraj nič. Zemljišče jim je odstopil center starej-
ših, za leseno hišico so pridobili sponzorja, ne-
kaj del so opravili člani, seveda prostovoljno, ne-

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Mladinci v 1. ligo s popolnim izkupičkom 

Mladinci U-19 nazarskega košarkarskega kluba so uvrstitev v 1. ligo potrdili na zadnji tekmi kvalifikacij 
z zmago proti domžalski Lastovki in s tem dosegli popoln izkupiček zmag. (Foto: Roman Mežnar)

Mladinska selekcija U-19 nazarskega košar-
karskega kluba se je uspešno kvalificirala v 1. li-
go. Uvrstitev so potrdili na zadnji tekmi kvalifika-
cij z zmago proti domžalski Lastovki in s tem do-
segli popoln izkupiček zmag.

Košarkarska sezona se je za člansko ekipo 
Nazarij uspešno končala z obstankom v 3. SKL. 

3. VZPON NA GOLTE

Kolesarje čaka 
975 metrov 

višinske razlike
Jutri, v soboto, 4. junija, se bodo najboljši 

amaterski kolesarji že tretjič pomerili v kolesar-
skem vzponu na Golte, ki bo štel tudi za pokal 
Slovenije. Start vzpona bo pred upravnim cen-
trom v Mozirju, od letečega starta do cilja pri Alp-
skem vrtu je pred kolesarji 13 kilometrov z višin-
sko razliko 975 m. 

Najbolj strm del trase je zadnji odsek tik pred 
ciljem, kjer se naklon povzpne nad 20 odstotkov. 
Prav zadnji del ima nemalokrat selektivno vlogo 
v ciljnih obračunih. Lani sta z vzponom najhitre-
je opravila Matej Kimovec s časom 41:57 v ab-
solutni moški konkurenci in Špela Škrajnar s ča-
som 52:47 med ženskami, med tekmovalci pa 
je vsako leto več Zgornjesavinjčanov.

ŠMS

Nekoliko daljša je bila pred mladinskimi selekci-
jami kluba, ki so v mesecu maju igrale kvalifika-
cije za uvrstitev v 1. SKL. Nadvse uspešni so bili 
mladinci iz selekcije U-19, ki jih je prevzel Rajko 
Rituper, v preteklosti že uspešen igralec in kas-
neje trener članske ekipe.

Mladinci so uvrstitev v elitno tekmova-
nje imeli zagotovljeno že pred zadnjo tekmo. 
Najprej so bili uspešni v Konjicah proti ekipi Ko-
njice-Zreče 75:84. Sledila je zmaga proti Litiji, 
kar je že pomenilo napredovanje. Zadnja tek-
ma v Nazarjah proti Lastovki iz Domžal ni ime-

la tekmovalnega pomena. Nazarski mladin-
ci so jo vzeli nadvse resno in ugnali Lastovko, 
klub, ki ima člansko ekipo v 1. SKL. Končni re-
zultat je bil 89:77. 

Rajko Rituper je okrepil nazarski trenerski ka-
der, vodi pa mladinsko in kadetsko ekipo. Mla-
dinci so v prvem polčasu prikazali odlično igro. 
V drugem delu je domači trener ponudil prilož-
nost za igro tudi kadetom, ki so jo dobro izkoris-
tili in dokazali, da bo v naslednji sezoni mladin-
ska ekipa igrala na zelo visokem nivoju.

Roman Mežnar

kaj pa so k novi pridobitvi prispevali nekateri do-
mačini z opravljenimi storitvami.

Balinišče je tako postalo prostor za druženje, 
ki bo ob postavitvi še nekaj klopc prav gotovo 
postal kraj, kjer se bodo v toplih mesecih upoko-
jenci in stanovalci centra radi zbirali in družili. To 
pa je tudi osnovni namen te pridobitve.

ŠMS



Savinjske novice št. 22, 3. junij 201622

Šport, Kronika

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

JADRALNI KLUB SAVINJA, REČICA OB SAVINJI

Začrtali smele naloge za delo v prihodnje

Po besedah predsednika Saša Jeraja 
so se člani kluba lani udeležili dveh 
regat in eno tudi sami organizirali. 
(Foto: MŠ)

Za Jadralnim klubom Savinja, 
ki mu predsednikuje Sašo Jeraj, je 
prvo leto delovanja. Kljub »mlados-
ti« so uspeli opraviti vse začrtane 
naloge, je bilo slišati na njihovem 
občnem zboru, ki so ga pripravili v 
Medgen borzi na Rečici ob Savinji. 

Po ustanovnem občnem zboru 
so uredili formalnosti, pripravili sta-
tut in vpis v register ter oblikovali 
svoj logotip in spletno stran www.
jks.si. Klub šteje več kot petdeset 

ljubiteljev jadranja. Udeležili so se 
dveh regat, in sicer Petovio cupa, 
kjer so zmagali, ter Pomurke. Na 
slednji so uspešno promovirali na-
šo dolino. Pravila jadranja so spoz-
navali na predavanju Tita Plevnika.

Kot organizatorji so se skusili v 

pripravi 1. Savinjske regate v Sred-
nji Dalmaciji in jo uspešno izvedli, s 
poregatno zabavo pa zaključili de-
lovno leto. 

Tudi letos bodo poskušali dela-
ti po začrtanem programu dela. V 
njega so zapisali pripravo strokov-
nih predavanj, promocijo kluba po 
dolini in širše, organizacijo regat in 
počitniški tečaj jadranja za osnov-
nošolce. 

Marija Šukalo

• VLOMI V GOSTINSKE LOKALE
Mozirje: V noči na 24. maj je neznani vlomi-

lec na območju Mozirja vlomil v štiri gostinske 
lokale. V dveh je iz igralnih avtomatov pobral de-
nar, iz drugih dveh ni odnesel ničesar. Povsod je 
škodo povzročil s poškodovanjem vrat in igral-
nih aparatov. Ob tem je nastala materialna ško-
da, ki znaša več tisoč evrov. 

• GORSKA NESREČA S SMRTNIM IZZIDOM
Okrešelj: V popoldanskem času 26. maja se 

je na območju Okrešlja pripetila gorska nesre-
ča, v kateri je umrla planinka. Pet državljanov 
Poljske je prišlo na območje z namenom odho-
da v Kamniško-Savinjske Alpe. V jutranjem času 
so odšli iz Logarske doline po označeni poti do 

Okrešlja, nato pa še naprej po označeni poti pro-
ti Kamniškemu sedlu. Približno 300 metrov pred 
kočo na Kamniškem sedlu so prečkali snežno 
zaplato na strmem pobočju. Pri tem je planinki 
nenadoma zdrsnilo in je pričela drseti po pobo-
čju navzdol. Ob tem je dobila tako hude poškod-
be, da je na kraju umrla. 

• NAJDEN MOBILNI TELEFON
Mozirje: 27. maja se je na mozirski policijski 

postaji zglasil občan in prinesel mobilni telefon 

znamke Samsung, ki ga je 13. maja našel na 
območju Rečice ob Savinji. Mobilni telefon je v 
hrambi na PP Mozirje, kjer ga lahko lastnik prev-
zame ob predložitvi dokazov o lastništvu.

• POŠKODOVANEGA OBČANA OSKRBELI  

(Foto: IS)

(Foto: Erika Prislan)

poškodoval. Reševalci nujne medicinske pomo-
či so poškodovanega oskrbeli in ga predali de-
žurni ekipi helikopterske nujne medicinske po-
moči, ki ga je s policijskim helikopterjem prepe-
ljala na zdravljenje v UKC Ljubljana. Gasilci PGD 
Okonina in PGD Radmirje so zavarovali mesto 
pristanka helikopterja. 

• POŽAR NA GOSPODARSKEM POSLOPJU
Lenart: 29. maja dopoldan je zagorelo go-

spodarsko poslopje v Lenartu pri Gornjem Gra-
du. Zagorelo je seno v zgornjem nadstropju. La-
stnika sta uspela pred ognjem rešiti vse živali in 
nekaj kmetijske mehanizacije. Požar so gasili 
gasilci iz enajstih gasilskih društev. V požaru ni 
bil nihče poškodovan. Tuja krivda za nastanek 
požara je izključena. Povzročena škoda po ne-
strokovni oceni znaša okoli 150.000 evrov. 

       GORSKI REŠEVALCI
Radegunda: 28. maja ob 13.50 si je v Rade-

gundi pri stebru nihalke na Golte občan poško-
doval nogo. Reševalci celjske postaje Gorske re-
ševalne zveze Slovenije so poškodovanega os-
krbeli, ga s pomočjo vrvne tehnike potegnili v ni-
halko in odpeljali v dolino. Reševalci nujne medi-
cinske pomoči so občana pregledali, svojci pa 
so ga nato odpeljali v Splošno bolnišnico Celje.

• PADEL Z VIŠINE IN SE POŠKODOVAL
Okonina: 28. maja ob 17.32 je v Okonini ob-

čan padel z višine okoli treh metrov in se huje 
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Umre prerano vsaka mama,
četudi sto let doživi,
ker mama je le ena sama,
na svetu druge ni.

Ni smrt tisto kar nas loči
in življenje ni, kar druži nas.
So vezi močnejše,
brez pomena zanje so razdalje, kraj in čas.

ZAHVALA

Ana ROBNIK
p. d. Pečovska Anka

iz Luč
5. 6. 1931 – 27. 5. 2016

Ob boleči ločitvi od mame, stare mame in prababice se zahvaljuje-
mo vsem sosedom, sorodnikom in prijateljem, ki ste jo obiskovali in 
ji v njeni bolezni stali ob strani. Zahvala gre moškim pevcem, Morani, 
vsem, ki ste darovali za svete maše, rože in sveče, voščili sožalje, gospe 
Valči za lep govor ter župniku Vikiju za opravljen obred in spodbudne 
besede. Posebna zahvala gre dr. Andreji Podlesnik Moličnik in patro-
nažni sestri Veri Rakun za vso pomoč v času njene bolezni.

Vsi njeni

ZAHVALA 

Nepričakovano nas je zapustila
mama, babica, prababica in sestra

Aleksandra Eva KARČE
iz Mozirja

25.11 1925 - 21.5. 2016

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sose-
dom, prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, za darovano cvetje in 
sveče. Hvala teti Mici, Cvetki in Marjeti za pomoč ob težkih trenutkih. 
Hvala osebju CSD Mozirje, osebju DEOS d. d. Gornji Grad, govorniku 
g. Romanu Čretniku, praporščakom in pogrebni službi Morana. Hvala 
vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči sin Milan z ženo Marijo, 
vnuki in pravnuki

LENART PRI GORNJEM GRADU

Ogenj uničil ostrešje in 
zgornje nadstropje hleva 

V nedeljo dopoldan je zagore-
lo seno v zgornjem nadstropju go-
spodarskega poslopja pri druži-
ni Bezovšek v Lenartu pri Gornjem 
Gradu. Prostovoljne gasilce je ob 
8.48 aktiviral regijski center za ob-
veščanje. V parih minutah so akti-
virali skoraj vsa zgornjesavinjska 
gasilska društva. Ogenj je popolno-
ma uničil ostrešje in del zidov, med 
drugim sta zgorela sušilna napra-
va z razmetovalnikom za seno ter 
starejši traktor. Škoda znaša okoli 
150.000 evrov. Lastnika sta živa-
li še pravočasno izgnala iz hleva, 
rešila sta tudi nekaj kmetijske me-
hanizacije. 

Zaradi gneče in lažjega obvla-
dovanja požarišča je vodja inter-
vencije Marko Fedran nekaj gasil-

skih društev odslovil in s tem za-
gotovil pokritost doline za požarno 
varnost. V gašenju požara je sode-
lovalo enajst društev ter 85 prosto-
voljnih gasilcev. Največja težava je 
bila oddaljenost požarne vode, za-

to so zaradi višinske razlike potoka 
od požara vodo črpali s tremi mo-
tornimi brizgalnami. 

Zgorelo je ostrešje hleva v velikosti 
približno 300 kvadratnih metrov. Ga-
silci so uspeli obvarovati stanovanj-
sko hišo, kaščo in gozd za hlevom. 
Gašenje jim je oteževal veter, vendar 
so požar dokaj hitro obvladovali ter 
pogasili. Zaradi žarišč v senu, ki so 
se vžigala, so gasilci občinskega po-
veljstva Gornji Grad do večera ter po-
noči vršili požarno stražo. 

Pristojne službe še preiskuje-
jo vzrok požara, po poročanju Po-
licijske uprave Celje pa ni šlo za tu-
jo krivdo. 

Gornjegrajski župan Stanko Og-
radi je povedal, da bo na pobudo 
krajanov odprt poseben račun za 

zbiranje prostovoljnih prispevkov 
za izgradnjo novega poslopja ter 
imenovan gradbeni odbor.

Video si lahko ogledate na 
www.savinjske.com.

Erika Prislan

Zgorelo je ostrešje velikosti približno 300 kvadratnih metrov in zgornje 
nadstropje hleva. (Foto: Erika Prislan)
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Za razvedrilo

VLOŽEN GOLAŽ ZA DESET LET ORKESTRIRANJA
Gospod Sramežljivšek, inženir komunikologije in sprostitvenih vaj 

(Franci Podbrežnik –Solčavski, drugi z desne): »Ker vem, da si zelo 
»škrjedlo« in golaž ješ le, če čebulo precedijo, meso pa preberejo in 
skalibrirajo, sem ti prinesel prav takega.«

Vodja harmonikarskega orkestra Primož Zvir: »En par stotaužnt-
krat bohlonej. Drobiž pa lahk obdržiš, tolk si mi s tem prirasu k srcu.«

HUDA ZMRZAL MED SOLČAVSKIMI NOVODOBNIMI OLCARJI
Novodobni solčavski olcar (Nejc Slapnik): »Le glej, Katarinca, št-

kle se pa naredi, ko ti naša solčavska zmrzal cele brke sežge! Oreh 
bo še že obrodil naslednje leto, a moji košati, kot oglje črni brki niko-
li več ne bodo takšni, kot so bili še to zimo.«

Zgornjesavinjska potovka (Katarina Fužir): »No, no, Nejc, marsik-
je sem že hodila, marsikaj videla, ampak tvojih košatih, črnih brkov 
pa tudi pred letošnjo zmrzaljo ni bilo videt na tebi. Me boš pa že mo-
ral s kakšno drugo zgodbico »okol prnest«.

OZMERJALA ZELJE IN POHVALILA HLADILNIKE
Boštjan Gorenc – Pižama in produktni trener Bosch Siemensa 

Luka Simšič (drugi z leve) sta ob predstavitvi novosti podjetja BSH 
v Ljubljani slikovito govorila o svežini iz najnovejše serije hladilnikov. 
Sprva sta kitajsko zelje ozmerjala kar s solato, nakar sta ugotovila 
pravo zeljno identiteto. Navsezadnje pa je najbolj pomembno, da os-
tane trikrat dlje sveže, in naj bo to zelje ali solata. 

(Foto: MŠ)

(Foto: TG)

(Foto: ST)
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Križanka, Informacije

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazni-
ki: od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: od pon. do pet. od 7. do 12. ure in od 15. do 18. 
ure, sobota od 7. do 8.30 ure.

D e ž u r n e  s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob so-
botah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tu-
di za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva  so 
možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 23. številki SN

2016

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):
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Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa os-
tala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in 
poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	LED	TELEVIZORJI,	TELEMACH		IN	TOTAL	TV	
PAKETI
- Prodaja in servis LED TELEVIZORJEV
- Naročila in montaža vseh TELEMACH  in TOTAL TV paketov. 
Gsm 041/688-094.

Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav Miro Prašni-
kar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

◊	HIDRAVLIČNE	GIBLJIVE	CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo 
v kmetijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 
041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	AVTOVLEKA	BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrabljenih vo-
zil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbene mehanizacije; 
gsm 041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesne pasme, 
brezplačna dostava. Fišar, Tabor; 
gsm 041/619-372.
Prodam 3 burske kozice, stare 3 me-
sece, ter 2 letnega kozla; gsm. 041/ 
518 -973.
Prodam 3 zajklje križanke za za-
kol ali nadaljnjo rejo; gsm 051/372-
703.
Prodam brejo telico simentalko, 
brejo 8 mesecev – ugodno; gsm 
031/844-119. 
Prodam brejo telico, rjave pasme, 
pašno; gsm; 041/783-457 Ivan.
Prodam 9 mesecev brejo telico siv-
ko, pašno; gsm 041/942-169.
Prodam telice, breje 6,5-7 mesecev, 
pašne, 3 sim., 1 sr; gsm 041/324-
377.

ŽIVALI – KUPIM
Kupimo krave in telice za zakol, plači-
lo takoj; gsm 031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, dopita-
nje in teličke nad 100 kg, mesni tip; 
gsm 031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Prodam seno v kockah na travniku; 
gsm 041/720-938.
Prodam večje število VHS video 
kaset. Cena po dogovoru; gsm 
031/655-858.
Balirko za kocke in rotacijsko ko-
silnico SIP prodam; gsm 041/372-
040.
Prodam starejšo rotacijsko kosilnico 

SIP 135. Prvi lastnik; gsm 041/526-
124 Ivo.
Prodam puhalnik tajfun z motorjem; 
gsm 040/513-093.
Prodam puhalnik tajfun z elektro-
motorjem 7,5 kw; gsm 041/466-
720.
Prodam seno v kockah lansko ali ba-
lah letošnje; gsm 041/216-481.
Nakladalno za seno in puhalnik ugo-
dno prodam; gsm 051/357-683.
Naravno pridelano domače buč-
no olje, cena za liter 12 eur; gsm 
051/366-133.

VOZILA – KUPIM
Kupim traktor univerzal, zetor, IMT, 
ursus, štore, lahko tudi v okvari; gsm 
030/419-790.

VOZILA – PRODAM
Prodam opel astro, l. 1999, dobro 
ohranjen in vzdrževan, z letno vinje-
to, tehnični do 2017, letne in zimske 
gume; gsm 031/891-780.
Prodam alfa romeo 159, 2,4 JTDM, 
letnik 2006; gsm 041/410-369.
Toyota yaris, l. 2003, 165.000 km, 
temno zelene barve, nujno prodam; 
041/441-702.
IMT 533, letnik 1977, prodam; gsm 
031/ 695-208. 

NEPREMIČNINE
V Dobletini oddam stanovanje, 
50 m2, z balkonom in vrtom; gsm 
051/303-324.
Prodam enoinpolsobno stanovanje v 

Petek,
3. junij

ob 16.00. Fašunova hiša na Ljubnem ob Savinji
Delavnica Priprava jedi z užitnimi divjimi rastlinami
ob 17.00. Kulturni dom Gornji Grad
Folklorna prireditev Zaplešimo v poletje
ob 19.30. Kulturni dom Mozirje
Gledališka predstava Machbet

Sobota,
4. junij

ob 10.00 . Pred upravnim centrom v Mozirju
3. kolesarski vzpon na Golte
ob 20.00. Kulturni dom Bočna
Dalmatinski večer - Klapa Jadranski maestrali 
in Siniša Žunec

Nedelja,
5. junij

ob 9.00. Koča v Matkovem kotu
Tradicionalni pohod v Matkov škaf

Torek,
7. junij

ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka

Sreda,
8. junij

ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Ura pravljic
ob 19.00. Galerija Mozirje
Recital kitaristov Jerneja Vivoda in Jana Brodnjaka

Četrtek,
9. junij

ob 19.00. Dom kulture Nazarje
Zaključni koncert Glasbene šole Nazarje s podelitvijo 
nagrad najboljšim učencem
ob 19.00. CDM Rečica ob Savinji
Skupina za žalujoče

Ljubljani (Bežigrad), 51,7  m2; gsm 
031/663-965.
Poslovni prostor v centru Mozirja od-
dam; gsm 041/650-151.

OSEBNI STIKI 
Želim si zveste, urejene, razgledane, 
samske punce, stare do 43 let; gsm 
041/ 552- 344.
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12. JADRALNA REGATA POETOVIO CUP V SREDNJI DALMACIJI

Jadralci izpod Alp pristali na drugem mestu

Ekipa Savinjska grla je z jadrnico Grand Soleil 
40 tekmovala v najvišjem razredu alfa in v 

skupni razvrstitvi zasedla 2. mesto.

Jadralska ekipa Savinjska grla pod vodstvom 
skiperja Boštjana Podlesnika, ki deluje v okviru 
Jadralnega kluba Savinja, se je tudi letos ude-

ležila jadralne regate Poetovio cup v srednji Dal-
maciji. Na jadrnicah od deset do trinajst metrov 
dolžine se je pomerilo 20 ekip iz Slovenije. 

Jadrnice so na tej »open« regati razvrščene v 
različne razrede glede na dolžino in performan-
ce. Ekipa Savinjska grla je z jadrnico Grand So-
leil 40 tekmovala v najvišjem razredu alfa in v 
skupni razvrstitvi zasedla 2. mesto. Kljub zmagi 
v dveh plovih so po besedah Podlesnika ekstre-
mne vetrovne razmere v zadnjem plovu botrova-
le kančku smole in jim za las odnesle možnost 
ponovitve lanskega uspeha s prepričljivo skup-
no zmago. 

To je več kot uspešen začetek nove jadralske 
sezone za jadralce izpod Savinskih Alp, ki aktiv-
no tekmujejo na regatah že deseto leto. Ekipo 
sestavljajo Gorazd Zdolšek, Blaž Bitenc, Bojan 
Gerič, Primož Bitenc, Sašo Jeraj, Primož Zvir in 
skiper Boštjan Podlesnik. 

Kar se regat tiče, poleti vlada rahlo zatiš-
je, zato se fantje že pripravljajo na jesenske 
regate. Udeležili se bodo pomurske, sami pa 
bodo organizatorji Savinjske regate v Srednji 
Dalmaciji. To predvidoma pripravljajo od 23. 

do 24. oktobra, prijave zanjo zbirajo do sre-
dine junija. 

Marija Šukalo, fotodokumentacija Jadralnega 
kluba Savinja

Za jadralci izpod Savinskih Alp, ki aktivno tekmujejo na regatah že deseto leto, je več kot uspešen 
začetek nove sezone.

MEDNARODNI ATLETSKI MITING 

Mihalinčeva 
druga v teku na 

200 metrov 

Maja Mihalinec je v teku na 200 metrov dosegla 
normo za olimpijske igre. 

(Fotodokumentacija MM)

Na nedavnem mednarodnem mitingu v av-
strijskem St. Pöltenu v sklopu serije Austrian Top 
Meetings je ponovno blestela Mozirjanka Maja 
Mihalinec. Članica AK Velenje je v teku na 200 
metrov zasedla drugo mesto in s tem dobila 
vstopnico za potovanje na evropsko prvenstvo 
in olimpijske igre. Njen čas je bil 23,51.

Zgornjesavinjčanka je tekla tudi na 100 me-
trov in si pritekla rezultat 11,61, kar je zadosto-
valo za peto mesto. »Ker bo sezona še dolga, na 
začetnih tekmah tekmujem iz polnega treninga, 
zato se mi še vedno pozna utrujenost. To je na 
omenjenem mitingu bilo zelo očitno. V teku na 
100 metrov sem dobro štartala, potem pa mi je 
na koncu zmanjkovalo moči. Pričakujem, da se 
bom v naslednjih tednih spočila in tekla še hit-
reje,« je med drugim povedala mlada atletinja.

Marija Šukalo

OTVORITEV KOPALNE SEZONE

Ni zime za eskime

Mladci iz Lok pri Mozirju so odprli letošnjo kopalno sezono v Savinji. 
(Foto: Maja Marolt)

Ločki mladci so 22. maja od-
prli letošnjo kopalno sezono v Sa-
vinji. Običajno to storijo že par te-
dnov prej, a je skakalec Jaka Ma-
rolt trenutno poškodovan in tako iz-
ven konkurence. Prvi letošnji skok 
zato ni pripadel njemu in se ni zgo-
dil 1. maja, kot veleva tradicija.

Prvi letošnji skok v vodo je bil 

poseben tudi zavoljo tega, ker je 
bil prvi z novega jezu. Temperature 
vode pred majskimi skoki sicer ne 
merijo, saj bi jih to lahko odvrnilo 
od tega početja. Gotovo živo sreb-
ro ne zleze do petnajstih stopinj. 
Ob tem je dobrodošla obilna mera 
poguma, ki jim ga ne manjka. 

Benjamin Kanjir




